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PROCES-VERBAL 
Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 

din data de 28.02.2023 
 
 

Lucrările şedinţei au început la orele 16:30 în sala de ședințe a Primăriei Sectorului 6 cu sediul 
în Calea Plevnei nr. 147-149, sector 6, Bucureşti. 
 La prezidiu au luat loc următoarele persoane:  
- dl Demirel Spiridon, Secretarul general al Sectorului 6; 
- dl Lucian Dubălaru, Președinte de ședință; 
- dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6; 
- d-na Ștefan Mihaela Ana Maria, Viceprimar al Sectorului 6; 
 În deschiderea lucrărilor şedinţei dl Demirel Spiridon, Secretarul general al Sectorului 6, face 
prezenţa consilierilor. La începutul ședinței au fost prezenți 23 de consilieri locali din 27 în funcție.             
La sfârşitul ședinței au fost prezenți 24 de consilieri locali. Au lipsit dl Bojdan, d-na Surulescu şi dl 
Pană. 
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin poșta 
electronică, prin Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 281 din 22.02.2023, în temeiul dispoziţiilor             
art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (3) lit. a) și alin. (5), art. 135, art. 155 alin. (1) lit. b) şi 
lit. e) și ale art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință precizând data, ora și locul 
desfășurării acesteia. 
 Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 281 din 22.02.2023 a fost publicată în ziarul Adevărul în 
data de 24-26.02.2023, a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare la avizierul Primăriei Sectorului 6 
și pe site-ul instituţiei și suplimentată prin Dispoziţia nr. 586/27.02.2023.  
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate pe site-ul instituției la 
adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina de facebook la adresa 
facebook.com/PrimariaSectorului6. 
                                                                          

Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 281 din 22.02.2023 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate ale  
C.L. Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1.  
Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare din data de 27.01.2023,    
al ședinței ordinare din data de 02.02.2023 și al ședinței extraordinare din data 
de 07.02.2023 

2. 
nr. 1, nr. 4 și 

nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 17/26.01.2023 pentru aprobarea subvenției din bugetul 
local al Sectorului 6, în anul 2023, în vederea derulării proiectului „Centrul de 
zi pentru copii şi părinţi” desfăşurat de Direcţia Generală de Asistenţă Socială 
şi Protecţia Copilului Sector 6 în parteneriat cu Fundaţia Filantropică 
„Metropolis” 

3. 
nr. 1, nr. 4 și 

nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 18/26.01.2023 pentru aprobarea subvenției din bugetul 
local al Sectorului 6, în anul 2023, în vederea derulării proiectului Centru de 
Consiliere şi Sprijin pentru Tineri în Situaţii de Risc ”Pași spre Independență” 
desfăşurat de Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului  
Sector 6 în parteneriat cu Fundaţia Filantropică „Metropolis” 
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4. 
nr. 1, nr. 4 și 

nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 19/26.01.2023 pentru aprobarea subvenției din bugetul 
local al Sectorului 6, în anul 2023, în vederea derulării proiectului ,,Centrul de 
plasament Sf. Marcellin Champagnat” desfăşurat de Direcţia Generală de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6 în parteneriat cu Asociaţia 
„Fraţilor Marişti ai Şcolilor din România” 

5. 
nr. 1, nr. 4 și 

nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 20/26.01.2023 pentru aprobarea subvenției, din bugetul 
local al Sectorului 6, în anul 2023, în vederea derulării proiectului    
„Masa Bucuriei pe Roți” desfăşurat de Direcţia Generală de Asistenţă Socială 
şi Protecţia Copilului Sector 6 în parteneriat cu Asociația Diaconia – Filiala 
Sector 6 

6. 

 
nr. 1, nr. 4 și 

nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 22/26.01.2023 pentru aprobarea subvenției, din bugetul 
local al Sectorului 6, în anul 2023, în vederea derulării proiectului    
,,Centrul Comunitar Ghencea - Centrul de zi” desfăşurat de Direcţia Generală 
de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6 în parteneriat cu Asociaţia 
„Sfântul Arhidiacon Ştefan” - Ghencea 

7. 

nr. 1, nr. 4 și 
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 23/26.01.2023 pentru aprobarea subvenției, din bugetul 
local al Sectorului 6, în anul 2023, în vederea derulării proiectului    
,,Centrul Comunitar Ghencea- Cantină socială” desfăşurat de Direcţia 
Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6 în parteneriat cu 
Asociaţia „Sfântul Arhidiacon Ştefan”- Ghencea 

8. 

nr. 1, nr. 4 și 
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 24/26.01.2023 pentru aprobarea subvenției, din bugetul 
local al Sectorului 6, în anul 2023, în vederea derulării proiectului    
„Centrul Comunitar Generaţii” desfăşurat de Direcţia Generală de Asistenţă 
Socială şi Protecţia Copilului Sector 6 în parteneriat cu Fundaţia Regală 
Margareta a României 

9. 

nr. 1, nr. 4 și 
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 37/17.02.2023 pentru modificarea Anexei nr. 1 a 
Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 1/27.01.2023 privind aprobarea 
Metodologiei de acordare a gratuităţii la transportul urban cu metroul și cu 
mijloace de transport în comun de suprafaţă beneficiarilor Legii nr. 448/2006 
privind protecţia şi promovarea drepturilor persoanelor cu handicap 

10. 

nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 28/31.01.2023 pentru modificarea H.C.L. al 
Sectorului 6 nr. 99/27.05.2021 privind aprobarea proiectului      
„Vorbim deschis despre corupție și integritate publică! Primăria Sectorului 
6, o instituție cu sisteme anticorupție implementate și funcționale” și a 
cheltuielilor legate de proiect 

11. 

nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 38/20.02.2023 pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Local al Sectorului 6 al Municipiului București nr. 30 din 
24.02.2022 privind aprobarea proiectului „Pregătirea Proiectului de 
Extindere a Sistemului de Colectare Separată și Sortare a Deșeurilor 
Municipale la Nivelul Sectorului 6 al Municipiului București” și a 
cheltuielilor legate de proiect 

12. 

nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 30/02.02.2023 privind aprobarea indicatorilor 
economici actualizați pentru obiectivul de investiții Construire spații destinate 
activităților școală după școală (after-school) în incinta Școlii gimnaziale    
nr. 117 din Sectorul 6 al Municipiului București 

13. 
nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 31/02.02.2023 privind aprobarea indicatorilor 

economici actualizați pentru obiectivul de investiții Construire corp grădiniță 
în incinta Grădiniței nr. 274 din Sectorul 6 al Municipiului București 

14. 

nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 42/20.02.2023 pentru aprobarea indicatorilor    
tehnico-economici și a devizului general aferent obiectivului de investiții 
,,Desființarea corpurilor de clădire C1-ȘCOALĂ, C2-CLĂDIRE,    
C2-GHENĂ, situate în incinta Școlii Gimnaziale nr. 168” din str. Giulești    
nr. 7, Sector 6, București, nr. cadastral 211556 
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15. 
nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 43/21.02.2023 privind aprobarea devizului general 

actualizat și a indicatorilor tehnico - economici actualizați pentru obiectivul 
de investiții ”Reabilitare Sistem Rutier Drumul Valea Largă” 

16. 
nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 44/21.02.2023 privind aprobarea devizului general 

actualizat cu indicatorii tehnico-economici actualizați pentru obiectivul de 
investiții “Reabilitare Sistem Rutier Drumul Osiei” 

17. 

nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 34/13.02.2023 privind aprobarea Programului anual 
propriu pentru acordarea de finanțări nerambursabile de la bugetul local al 
Sectorului 6 al Municipiului București, alocate pentru activităţi nonprofit de 
interes local în anul 2023, intitulat „Mediu, Sport și Sănătate în Sectorul 6” 

18. 

nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 36/15.02.2023 privind solicitarea către Consiliul 
General al Municipiului București de a împuternici Consiliul Local al 
Sectorului 6 să achiziționeze pentru și în numele Municipiului București 
imobilul (teren) proprietate privată situat în splaiul Independenței nr. 311, 
Sector 6 

19. 

nr. 1, nr. 5 și 
nr. 6 

Proiect de hotărâre nr. 13/18.01.2023 pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Local al Sectorului 6 nr. 197/2017 privind efectuarea operațiunilor de 
ridicare, transport și depozitare a vehiculelor care îngreunează activitatea 
operatorilor de salubrizare, efectuarea lucrărilor de utilitate publică, precum și 
intervenția organelor abilitate în situațiile de urgență pe raza administrativă a 
Sectorului 6 

20. 
 

nr. 1 și nr. 5 
Proiect de hotărâre nr. 26/27.01.2023  privind înființarea societății cu 
răspundere limitată Eco-Complex Vest S.R.L. 

21. 
nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 27/27.01.2023 privind înființarea societății cu 

răspundere limitată Centrul de Inovare și Proiectare Urbană Sector 6 S.R.L. 

22. 
nr. 2 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 131/11.05.2022 pentru aprobarea Regulamentului local 

privind implicarea publicului în elaborarea sau revizuirea planurilor de 
urbanism de tip P.U.D. 

23. 
nr. 5 și nr. 6 Proiect de hotărâre nr. 138/13.05.2022 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi desfăşurare a activităţii de publicitate, reclamă şi afişaj în 
Sectorul 6 al municipiului București 

24. 
nr. 1, nr. 4 și 

nr. 5 
Proiect de hotărâre nr. 45/21.02.2023 privind finanţarea programului pilot 
„Masă sănătoasă, mediu sănătos” pentru preșcolarii înscriși în grădinițele de 
stat din Sectorul 6 al Municipiului București, la grupele cu program prelungit 

25. 

nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 327/12.12.2022 privind aprobarea documentaţiei 
tehnice faza studiu de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiţii -  ”Amenajare loc de joacă pentru copii şi loc de joacă 
pentru câini, drumul Valea Doftanei, Sector 6, municipiul Bucureşti” 

26.  Întrebări și interpelări. 
 

Anexă la D.P. Sectorului 6 nr. 586/27.02.2023 
Suplimentarea Ordinii de zi a ședinței ordinare din data de 28.02.2023, ora 1630 

 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate 

C.L.            
Sector 6 

ORDINEA DE ZI 

1. nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 35/13.02.2023, modificat în data de 27.02.2023 pentru 
solicitarea acordului Consiliului General al Municipiului București privind 
împuternicirea expresă a Consiliului Local al Sectorului 6, de a hotărî cu 
privire la asocierea Sectorului 6 al Municipiului București cu Inspectoratul 
pentru Situații de Urgență "Dealul Spirii” București-Ilfov în vederea derulării 
și finanțării în comun a proiectelor de interes public local “Lucrări de reparații 

 

 



4 

 

 
Dl Demirel Spiridon, secretarul general al Sectorului 6: Bună ziua, doamnelor și domnilor 

consilieri! Vom începe ședința noastră de astăzi cu efectuarea prezenței. Domnul Bojdan Alexandru 
este învoit, are o solicitare de învoire, deci este absent motivat. Doamna Surulescu este și dumneaei 
absent motivat. Suntem 23 de consilieri prezenți din 27. Domnul președinte, aveți cuvântul!  

Dl Lucian Dubălaru, președinte de ședință: Mulțumesc frumos, domnule secretar general! 
Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! Ţinând cont că mâine este 1 martie doresc să le urez 
doamnelor o primăvară minunată și tot ce își doresc dânsele!  

Ședința de astăzi a fost convocată prin dispoziția domnului primar numărul 281 din data de 
22.02.2023 și suplimentată prin dispoziția numărul 586 din data de 27.02.2023 privind suplimentarea 
ordinii de zi a ședinței ordinare a Consiliului Local Sector 6, din data de 28.02.2023 și a fost publicată 
în ziarul Adevărul din data de 24-26.02.2023. Avem la dosar rapoarte de informare depuse de către 
Responsabilul pentru relația cu Societatea Civilă, prin care ne informează că față de proiectele propuse 
pe ordinea de zi și pe site-ul instituției Primăriei Sectorului 6, de la societatea civilă nu au fost primite 
propuneri, sugestii sau recomandări pentru amendarea acestor proiecte.  

Totodată, vreau să vă aduc la cunoștință că avem la dosar trei note de retragere a proiectelor de 
pe ordinea de zi, după cum urmează: proiectul nr. 48 din data de 27.02.2023 privind modificarea 
H.C.L. Sector 6 nr. 314/2022 privind aprobarea organigramei și statului de funcții, numărului de 
personal și regulamentului de organizare și funcționare al Direcției Generale de Poliție Locală, cea               
de-a doua notă de retragere face referire la proiectul nr. 26 din 27.01.2023 privind înființarea Societății 
cu Răspundere Limitată ECO Complex Vest SRL, iar cea de-a teia notă de retragere face referire la 
proiectul nr. 138 din 13.05.2022 privind regulamentul de organizare și desfășurare a activității de 
publicitate, reclamă și afișaj în Sectorul 6 al municipiului București. Dacă mai sunt alte modificări pe 
ordinea de zi?  

Vă rog, domnule viceprimar! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă, viceprimar: Vă propun retragerea punctului 24, în calitate de 

inițiator, proiectul privind finanţarea programului pilot „Masă sănătoasă, mediu sănătos” pentru 
preșcolarii înscriși în grădinițele de stat din Sectorul 6 al Municipiului București, la grupele cu 
program prelungit. 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim frumos! Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu mai sunt alte 
intervenții, supun la vot ordinea de zi nr. 281, cu modificările argumentate mai devreme.                 

la Detașamentul de pompieri ”Bujoreni” din cadrul ISU Dealul Spirii 
București-Ilfov” și ”Lucrări de reparații la Detașamentul de pompieri 
”Grozăvești” din cadrul ISU Dealul Spirii București-Ilfov” 

2. nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 48/27.02.2023 pentru modificarea H.C.L. al    
Sectorului 6 nr. 314/2022 privind aprobarea Organigramei, Statului de Funcții, 
numărului de personal și Regulamentului de Organizare și Funcționare ale 
Direcției Generale de Poliție Locală Sector 6 

3. nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 47/27.02.2023 privind aprobarea documentației 
tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-economici aferenți pentru 
reabilitarea termică a unui număr de 50 blocuri de locuinţe din Sectorul 6 al 
Municipiului Bucureşti 

4.  nr. 4 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 46/24.02.2023 pentru modificarea Anexei nr. 1 la 
Hotărârea Consiliului Local Sector 6 nr. 34/2021 privind nominalizarea 
reprezentanților Consiliului Local Sector 6 în consiliile de administrație ale 
unităților de învățământ preuniversitar de stat din Sectorul 6 al Municipiului 
București, nominalizarea reprezentanților Consiliului Local Sector 6 în 
consiliile de administrație ale unităților de învățământ profesional și tehnic din 
Sectorul 6 al Municipiului București, nominalizarea reprezentanților 
Consiliului Local Sector 6 în consiliile de administrație ale unităților de 
învățământ particular și confesional din Sectorul 6 al Municipiului București, 
precum și în consiliul de administrație al Casei Corpului Didactic a 
Municipiului București 
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Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abţineri”? Nu sunt “abţineri”. Voturi “pentru”? Cu 
23 de voturi “pentru”, ordinea de zi a fost aprobată.  

Supun la vot ordinea de zi nr. 586, cu modificările consemnate anterior. Voturi “împotrivă”? 
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abţineri”? Nu sunt “abţineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, 
ordinea de zi nr. 586 a fost aprobată.  

Supun la vot ordinea de zi în integralitatea ei. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. 
“Abţineri”? Nu sunt “abţineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, ordinea de zi,                 
în integralitatea ei, a fost aprobată.  

Domnule secretar general, aveți cuvântul! 
Dl Demirel Spiridon: Doamnelor și domnilor consilieri, vă supun spre dezbatere și aprobare 

procesul-verbal al ședinței consiliului local din 27 ianuarie anul curent. Sunt discuții? Dacă nu sunt 
discuții, vă supun la vot procesul-verbal. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abţineri”? 
Nu sunt “abţineri”. Voturi “pentru”? 23 de voturi “pentru”.  

De asemenea, procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 2 februarie anul curent. Dacă 
sunt discuții? Nu sunt discuții. Vă supun la vot procesul-verbal. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abţineri”? Nu sunt “abţineri”. Voturi “pentru”? 23 de voturi “pentru”. Și acest              
proces-verbal a fost aprobat.  

De asemenea, vă supun spre dezbatere și aprobare procesul-verbal al ședinței extraordinare din 
data de 7 februarie anul curent. Dacă sunt discuții? Nu sunt discuții. Vă supun la vot procesul-verbal. 
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abţineri”? Nu sunt “abţineri”. Voturi “pentru”?                
23 de voturi “pentru”. Procesul-verbal al ședinței din 7 februarie a fost aprobat. 

Domnule președinte, aveți cuvântul! 
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnule secretar general!  
Înainte de a trece la următorul punct pe ordinea de zi, am o rugăminte la colegii, consilieri 

locali, atunci când părăsiți sala, să ne atrageți atenția, ca să putem fi atenți la prezență. Mulțumesc 
frumos! 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 17/26.01.2023 pentru aprobarea 
subvenției din bugetul local al Sectorului 6, în anul 2023, în vederea derulării proiectului „Centrul de 
zi pentru copii şi părinţi” desfăşurat de Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Sector 6 în parteneriat cu Fundaţia Filantropică „Metropolis”.  

 Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                 
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abţineri”? Nu sunt “abţineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 18/26.01.2023 pentru aprobarea 
subvenției din bugetul local al Sectorului 6, în anul 2023, în vederea derulării proiectului Centru de 
Consiliere şi Sprijin pentru Tineri în Situaţii de Risc ”Pași spre Independență” desfăşurat de Direcţia 
Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului  Sector 6 în parteneriat cu Fundaţia Filantropică 
„Metropolis”. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                 
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abţineri”? Nu sunt “abţineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 19/26.01.2023 pentru aprobarea 
subvenției din bugetul local al Sectorului 6, în anul 2023, în vederea derulării proiectului ,,Centrul de 
plasament Sf. Marcellin Champagnat” desfăşurat de Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Sector 6 în parteneriat cu Asociaţia „Fraţilor Marişti ai Şcolilor din România”. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                 
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abţineri”? Nu sunt “abţineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 20/26.01.2023 pentru aprobarea 
subvenției, din bugetul local al Sectorului 6, în anul 2023, în vederea derulării proiectului                 
„Masa Bucuriei pe Roți” desfăşurat de Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Sector 6 în parteneriat cu Asociația Diaconia – Filiala Sector 6. 
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Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                 
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abţineri”? Nu sunt “abţineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 22/26.01.2023 pentru aprobarea 
subvenției, din bugetul local al Sectorului 6, în anul 2023, în vederea derulării proiectului                 
,,Centrul Comunitar Ghencea - Centrul de zi” desfăşurat de Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Sector 6 în parteneriat cu Asociaţia „Sfântul Arhidiacon Ştefan” – Ghencea. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                 
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abţineri”? Nu sunt “abţineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 23/26.01.2023 pentru aprobarea 
subvenției, din bugetul local al Sectorului 6, în anul 2023, în vederea derulării proiectului                 
,,Centrul Comunitar Ghencea - Cantină socială” desfăşurat de Direcţia Generală de Asistenţă Socială 
şi Protecţia Copilului Sector 6 în parteneriat cu Asociaţia „Sfântul Arhidiacon Ştefan”- Ghencea. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abţineri”? Nu sunt “abţineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 24/26.01.2023 pentru aprobarea 
subvenției, din bugetul local al Sectorului 6, în anul 2023, în vederea derulării proiectului                 
„Centrul Comunitar Generaţii” desfăşurat de Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Sector 6 în parteneriat cu Fundaţia Regală Margareta a României. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                 
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abţineri”? Nu sunt “abţineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 37/17.02.2023 pentru modificarea 
Anexei nr. 1 a Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 1/27.01.2023 privind aprobarea 
Metodologiei de acordare a gratuităţii la transportul urban cu metroul și cu mijloace de transport în 
comun de suprafaţă beneficiarilor Legii nr. 448/2006 privind protecţia şi promovarea drepturilor 
persoanelor cu handicap. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                 
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abţineri”? Nu sunt “abţineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 28/31.01.2023 pentru modificarea 
H.C.L. al Sectorului 6 nr. 99/27.05.2021 privind aprobarea proiectului „Vorbim deschis despre 
corupție și integritate publică! Primăria Sectorului 6, o instituție cu sisteme anticorupție implementate 
și funcționale” și a cheltuielilor legate de proiect. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                 
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abţineri”? Nu sunt “abţineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 38/20.02.2023 pentru modificarea 
Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 al Municipiului București nr. 30 din 24.02.2022 privind 
aprobarea proiectului „Pregătirea Proiectului de Extindere a Sistemului de Colectare Separată și 
Sortare a Deșeurilor Municipale la Nivelul Sectorului 6 al Municipiului București” și a cheltuielilor 
legate de proiect. 

Discuții dacă sunt?  
Vă rog, domnul consilier Eduard Simion! 
Dl Eduard Paul Simion, consilier local: Mulțumesc frumos! Bună seara! Din partea 

executivului să ne spună și nouă exact la ce face referire acest proiect și bineînțeles, dacă implică 
costuri pentru cetățenii Sectorului 6.  

Dl Lucian Dubălaru: Să se consemneze, domnul Tomescu a părăsit sala la acest punct de pe 
ordinea de zi. Mulțumesc!  

Vă rog, domnul director! 
Dl Aron Octavian, director general adjunct Direcția Generală Dezvoltare Locală, 

Digitalizare, Proiecte cu Fonduri Externe: Bună ziua! Este un proiect de asistență tehnică pentru 
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dezvoltarea documentației tehnice necesare viitorului proiect de construire și realizare a stației de 
sortare, nu presupune alte costuri pentru cetățeni, este doar pregătirea unei documentații tehnice.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnule director! Dacă mai sunt alte intervenții? 
Dacă nu mai sunt intervenții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. 
“Abţineri”? Nu sunt “abţineri”. Voturi “pentru”? Cu 22 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat                
(dl Tomescu a ieşit din sală).  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 30/02.02.2023 privind aprobarea 
indicatorilor economici actualizați pentru obiectivul de investiții Construire spații destinate 
activităților școală după școală (after-school) în incinta Școlii gimnaziale nr. 117 din Sectorul 6                 
al Municipiului București. 

Discuții dacă sunt?  
Dl Gheorghe Ciontu, consilier local: Aș vrea să știu și eu despre ce este vorba cu actualizarea 

acestor indicatori.  
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, dacă cineva din executiv ne poate lămuri. Vă rog, domnul 

director Marin!  
Dl Marius Marin Petrescu, director general Direcţia Generală Investiţii Publice: Este 

vorba de finalizare a obiectivului de investiții care a constat în construirea unei clădiri cu destinația 
after-school la Școala Gimnazială nr. 117 din sectorul 6. Obiectivul de investiții a fost finalizat și este 
necesară actualizarea acestor indicatori tehnico-economici, în urma determinării prețului final al 
obiectivului de investiții.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim frumos! Dacă mai sunt alte intervenții, vă rog? Dacă nu mai 
sunt alte intervenții, intrăm în procedură de vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. 
“Abţineri”? Nu sunt “abţineri”. Voturi “pentru”? Cu 22 de voturi “pentru” proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 31/02.02.2023 privind aprobarea 
indicatorilor economici actualizați pentru obiectivul de investiții Construire corp grădiniță în incinta 
Grădiniței nr. 274 din Sectorul 6 al Municipiului București. 

Este aceeași situație. Sunt cele două clădiri noi ridicate de la zero. 
Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                 

Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abţineri”? Nu sunt “abţineri”. Voturi “pentru”? Cu 22 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 42/20.02.2023 pentru aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici și a devizului general aferent obiectivului de investiții ,,Desființarea 
corpurilor de clădire C1-ȘCOALĂ, C2-CLĂDIRE, C2-GHENĂ, situate în incinta Școlii Gimnaziale         
nr. 168” din str. Giulești nr. 7, Sector 6, București, nr. cadastral 211556. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                 
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abţineri”? Nu sunt “abţineri”. Voturi “pentru”? Cu 22 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 43/21.02.2023 privind aprobarea 
devizului general actualizat și a indicatorilor tehnico - economici actualizați pentru obiectivul de 
investiții ”Reabilitare Sistem Rutier Drumul Valea Largă”. 

Vă rog, domnul Eduard Simion! 
Dl Eduard Paul Simion: Mulțumesc frumos, domnule președinte! Este a treia sau a patra oară 

când actualizăm indicatorii tehnico-economici ai acestui proiect reabilitare sistem rutier drum Valea 
Largă. Domnul primar Ciucu promitea, acum un an de zile, că acolo va fi terminată lucrarea, până la 
finele anului 2022. Din păcate, nu s-a terminat această lucrare și am și eu câteva întrebări pentru 
executiv, întrebări tehnice. 

 1. În ce stadiu ne aflăm, în momentul de față, cu acest proiect de investiții? 
 2. Ce stă la baza actualizării acestor indicatori tehnico-economici? Pentru că din ce am 

observat, acești indicatori tehnico-economici se măresc. 
3. Care este termenul de final al acestui proiect? Adică să știm și noi odată pentru totdeauna, 

când se va finaliza, măcar o dată aproximativă.  
Vă mulțumesc frumos! 
Dl Marius Marin Petrescu: După cum am avut și intervenția în cadrul ședinței de buget,                 

la care ați participat și am discutat acest aspect, într-adevăr, sunt niște costuri semnificativ 
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suplimentate față de valoarea inițială, pentru că în cadrul acestui proiect au survenit o serie de lucrări 
necesare în domeniul protecției rețelelor de utilități. Practic, două treimi din impactul acestei creșteri 
este generat de acest proces. La acestea se adaugă actualizarea cu indicele de inflație, care după cum 
știți, se aplică la orice lucrare de interes public, la orice lucrare din domeniul investițiilor publice și de 
asemenea, capitolul de diverse și neprevăzute, care reprezintă o cotă parte din acest total. Stadiul, în 
acest moment, constă în faptul că furnizorul de utilități Apa Nova a contractat societatea ACVATOT 
care a demarat lucrările în vederea introducerii rețelei de apă-canal și în funcție de felul în care va 
avansa această lucrare, de abia atunci putem avansa un termen foarte, foarte clar de finalizare a 
acestora. Deci, din acel moment vom începe noi rutierul, este foarte important, este adevărat, aici ați 
atins un domeniu sensibil, a fost foarte greu până am reușit să urnim acest proces, până când s-a urnit 
partea de utilități, de introducere a rețelei de apă-canal. Aici a fost problema cea mai mare. Mai rămâne 
într-adevăr, după aprobarea acestor indicatori, în ședința de astăzi să purcedem la partea de utilități și 
de protecție pe care ne-au cerut-o toți furnizorii de utilități. Dacă doriți, domnul consilier, vorbesc cu 
colegii mei și mâine vă pun la dispoziție o analiză mai detaliată, pe cifre, să vedeți exact impactul 
acestor sume.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnule director!  
Vă rog, domnul consilier! 
Dl Eduard Paul Simion: Mulțumesc frumos, domnul președinte! Mulțumesc și domnului 

director pentru răspunsurile la întrebări, dar mă interesează ce a stat la baza măririi acestor tarife, adică 
spuneți-mi exact. Proiectanții au venit cu o documentație, probabil?  

Dl Marius Marin Petrescu: În discuțiile cu furnizorii de utilități ei ne-au solicitat lucrări de 
protecție și apoi discutând cu proiectanții lor și ai noștri, acestea sunt costurile la care s-a ajuns. 

Dl Eduard Paul Simion: Sunt niște lucrări în plus față de proiectul inițial?  
Dl Marius Marin Petrescu: Exact. 
Dl Eduard Paul Simion: OK. Şi voiam să vă mai întreb, estimativ, data când credeți că va fi 

finalizat acest proiect? Estimativ măcar. 
Dl Marius Marin Petrescu: Nu aș vrea să avansez o dată, pentru că depindem foarte mult de 

data la care cei de la ACVATOT şi APANOVA vor realiza această lucrare. Nu vreau, pentru că a fost 
o perioadă în care eram foarte rezervat vis-a-vis de dorința lor de a da drumul la această lucrare, acum, 
de o perioadă de timp văd că se mișcă. Nu aș vrea, pentru că depind de această variabilă foarte 
importantă. Sper să înțelegeți rezerva mea aici, dar vă asigur că dorim să începem cât mai repede,  
chiar fiind condiționați de realizarea acestei lucrări.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim frumos, domnule director!  
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu mai sunt alte intervenții, intrăm în procedură de vot. 

Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abţineri”? Nu sunt “abţineri”. Voturi “pentru”?             
Cu 22 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 44/21.02.2023 privind aprobarea 
devizului general actualizat cu indicatorii tehnico-economici actualizați pentru obiectivul de investiții 
“Reabilitare Sistem Rutier Drumul Osiei”. Vă rog, domnul consilier!  

Dl Eduard Paul Simion: Aceleași întrebări le am pentru domnul director de la investiții, să nu 
le mai repet.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc! Domnul director, vă rog!  
Dl Marius Marin Petrescu: Deci, aici valoarea suplimentării lucrărilor este undeva de                 

4 milioane de lei. Din aceasta, mai mult de jumătate, este destinat tot acestor lucrări de protecție a 
rețelelor de utilități. În afară de aceasta, aici este vorba de actualizarea cu indicele de inflație pentru 
celelalte prețuri de materiale și de manoperă care au survenit. Aici impactul, din punct de vedere strict 
ca volum financiar, este mai mic decât la Valea Largă, dar și proiectul este în mod proporțional mai 
mic. Aici, cum bine știți, nu suntem condiționați de o lucrare de utilități precum celei de la Valea 
Largă, în schimb, trebuie să facem acele zone de protecție. Nici aici nu aș vrea să avansez totuși un 
termen pentru că, după cum știți, cu constructorii, ei își iau angajamentul pe un termen, după care,               
din diverse motive, stocurile se sistează, sunt diverse probleme, nu aș vrea să avansez niciun termen 
aici.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnule director!  
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Dacă mai sunt alte intervenții, vă rog? Dacă nu mai sunt alte intervenții, intrăm în procedură de 
vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? 
Cu 22 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 34/13.02.2023 privind aprobarea 
Programului anual propriu pentru acordarea de finanțări nerambursabile de la bugetul local al 
Sectorului 6 al Municipiului București, alocate pentru activităţi nonprofit de interes local în anul 
2023, intitulat „Mediu, Sport și Sănătate în Sectorul 6”. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Domnul Ciontu! 
Dl Gheorghe Ciontu: Așa cum se observă din conținutul hotărârii, ni se cere să dăm un cec în 

alb pentru utilizarea unui milion de lei, unora pe care nu-i cunoaștem și nici nu știm ce vor face cu 
banii. Este scandalos când avem nevoie de atâția bani, să vină cineva cu un asemenea proiect de 
hotărâre care, uitați-vă și dumneavoastră, se dă un milion de lei, pentru sport, mediu și nu știu ce.               
Cui şi în ce condiții? Vine cineva să ne facă un raport de utilizare cu documente justificative pentru că 
sunt bani nerambursabili sau îi dăm așa, nu știu cui, cu dedicații?  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim! Vă rog, doamna viceprimar! 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Chiar dacă este în sală și colegul din executiv, o să vă dau 

câteva detalii, înainte să vă explice el mai aplicat. În primul rând, nu este niciun cec în alb. Proiectul 
acesta este doar un anunț de intenție al Primăriei Sectorului 6 că va urma un proiect de finanțări 
nerambursabile pe Legea nr. 350. Avem obligația aceasta conform legii, într-un termen de 30 de zile, 
de la aprobarea bugetului să facem public acest anunț. El, ulterior, va fi publicat inclusiv în Monitorul 
Oficial. Cel mai probabil, colegii noștri vor reveni în plen cu regulamentul pentru finanțări deci, vor 
exista reguli clare și condiții clare de eligibilitate pentru cei care vor dori să aplice. Va exista o comisie 
care va analiza proiectele, care aplică și vor cere banii aceștia nerambursabili, o comisie care va 
declara sau nu câștigător un anumit proiect și de-abia după aceea se va semna un contract de finanțare. 
Nu există niciun cec în alb, există niște proceduri foarte clare pe care le respectăm. Anul trecut a fost 
prima dată când Primăria Sectorului 6 a oferit finanțări nerambursabile, atât pe Legea nr. 350, cât și pe 
Ordonanța nr. 51/1998 cu privire la finanțările nerambursabile pe proiecte culturale și cred că au mers 
binișor, ținând cont de faptul că a fost prima ediție și noi suntem de acord și vom continua să finanțăm 
astfel de proiecte. Există un întreg segment atât pe zona de asociații nonprofit, de sport, dar și pe zona 
de industrii creative. Există un întreg segment în București care este, așa cum spune și numele, creativ 
și ei au nevoie de finanțări, iar finanțările acestea nu se dau pe ochi frumoşi, se dau pe bază de 
proiecte, la fel cum și noi participăm la finanțările pe proiecte europene, unde scriem proiecte și pe 
care le câștigăm.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc, doamna viceprimar! Vă rog, domnul Ciontu! 
Dl Gheorghe Ciontu: Doamna viceprimar, când spuneți că s-au derulat binișor, la ce vă 

referiți?  
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Vă spun imediat la ce mă refer. Fiind prima dată când 

oferim aceste finanțări, cred că cei din acest sector nu au fost așa încrezători de asta nu am avut atât de 
mulți aplicanți. Vă dau un exemplu, la finanțările pe cultură au fost 10 proiecte care au câștigat 
finanțare, iar la proiectele pe sport și sănătate, doar 3 proiecte, dar în speranța că aceste proiecte vor 
continua și sigur vor continua, sunt sigură că în timp ne vom dovedi un partener de încredere pentru 
acest segment și că astfel de finanțări vor fi mai atrăgătoare pentru cei din sector.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, doamna viceprimar!  
Dacă mai doriți lămuriri suplimentare, este și domnul director de la fonduri externe care a 

derulat proiectul anul trecut și îl derulează și anul acesta.  
Dacă nu mai sunt alte intervenții, intrăm în procedură de vot. Voturi “împotrivă”?                 

Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? 6 “abțineri” (dl Bordei, dl Coșcodaru, dl Ciontu, dl Iacob,                 
dl Simion E., dl Petcu). Voturi “pentru”? Cu 16 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 36/15.02.2023 privind solicitarea 
către Consiliul General al Municipiului București de a împuternici Consiliul Local al Sectorului 6 să 
achiziționeze pentru și în numele Municipiului București imobilul (teren) proprietate privată situat în 
splaiul Independenței nr. 311, Sector 6.  

Discuții dacă sunt?  
Vă rog, domnul Eduard Simion! 
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Dl Eduard Paul Simion: Mulțumesc frumos, domnule președinte! Este a nu știu câta oară 
când solicităm de la Primăria Capitalei ceva mai mult decât atât, terenuri pe care să le cumpărăm în 
vederea unei anumite exploatări a lor. Nu știu ce s-a întâmplat cu celelalte solicitări, nu știu dacă am 
făcut ceva cu ele, dacă s-a rezolvat ceva cu ele, dacă au reintrat pe ordinea de zi, dacă s-au votat,                 
dacă s-au început proiecte, dacă s-au făcut ceva pe ele. Întrebarea este cu acest teren ce mai facem? 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Cineva din executiv? Vă rog, domnul Arhitect Şef!  
Dl Marcel Florentin Bera, arhitect şef: Este vorba de 4 m² pentru lărgirea unei alei pietonale, 

trecerea dinspre Ranetti spre Splaiul Independenței. Se cumpără o fâșiuță de teren. Înțelegerea este 
făcută cu proprietarul terenului pentru cei 4 m².  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos!  
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu mai sunt alte intervenții, intrăm în procedură de vot. 

Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”?               
Cu 22 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 13/18.01.2023 pentru modificarea 
Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 197/2017 privind efectuarea operațiunilor de ridicare, 
transport și depozitare a vehiculelor care îngreunează activitatea operatorilor de salubrizare, 
efectuarea lucrărilor de utilitate publică, precum și intervenția organelor abilitate în situațiile de 
urgență pe raza administrativă a Sectorului 6.  

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? 
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? 6 “abțineri” (dl Bordei, dl Coșcodaru, dl Ciontu, dl Iacob,                
dl Simion E., dl Petcu). Voturi “pentru”? Cu 15 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.               
Doamna Mitran nu a fost în sală, în momentul votului.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 27/27.01.2023 privind înființarea 
societății cu răspundere limitată Centrul de Inovare și Proiectare Urbană Sector 6 S.R.L..  
 Discuții dacă sunt, vă rog?  

Domnul Eduard Simion, vă rog!  
 Dl Eduard Paul Simion: Îmi pare rău că nu este de față și domnul primar Ciucu în legătură cu 
acest proiect. Văd că proiectul numărul 20, în legătură cu înființarea companiei Eco-Complex Vest 
S.R.L., a fost scos de pe ordinea de zi, dar a fost lăsat acest punct în afara faptului că domnul primar 
era unul dintre cei mai mari contestatari ai înființărilor unor companii în subordinea consiliilor locale, 
consiliilor generale, pe vremea când dânsul era consilier general și aici mă refer anul 2017. Chiar 
citeam zilele trecute niște articole de presă, dar împreună cu dânsul mai aveam un coleg contestatar 
acolo, domnul Gâdiuță Alexandru, consilier general pe vremea respectivă, care era tot la fel, un aprig 
susținător și se împotrivea din toate punctele de vedere la înființarea acestor companii. Și acum vă 
întreb pe dumneavoastră, domnule viceprimar Gâdiuță, fost consilier general, sunteți de acord cu 
înființarea unei companii acum la cinci ani de zile de când dumneavoastră erați un aprig susținător al 
neînființării acestor companii, mai ales că în vremea respectivă chiar dumneavoastră și partidul din 
care faceți parte, chiar și-au lansat așa, o campanie, să zicem, electorală cu privire la ceea ce,                 
în momentul de față acele companii, să știți, înființate în 2017 sunt singurele care mai fac ceva                 
în București, cei drept, foarte puțin, dar sunt singurele care mai fac ceva. Mulțumesc frumos! 

Dl Lucian Dubălaru: Domnul viceprimar, vă rog!  
Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Da, mulțumesc! Am făcut parte din echipa U.S.R. București 

care chiar a anulat în instanță înființarea acelor companii. Este vorba de 22 de companii care practic,        
în acel moment au creat o administrație paralelă în București. Aici este vorba de două companii, 
aceasta și proiectul care a fost retras, două companii care asigură niște nevoi și aceasta nu spun doar 
eu, spun niște documente ce au stat la baza proiectelor, niște nevoi ale Sectorului 6. Una dintre ele va 
asigura o parte dintre documentațiile necesare unor viitoare proiecte de investiții și o flexibilitate mai 
mare din acest punct de vedere, va crea o echipă pe care Sectorul 6 o va avea la dispoziție și cealaltă va 
crea premizele pentru o mai bună gestionare a deșeurilor în sectorul 6, un domeniu care știți că este cu 
foarte multe probleme. Aceasta este diferența, venim doar cu aceste companii față de acel model 
falimentar pe care l-a creat doamna Gabriela Firea, cu peste 20 de companii municipale care creau o 
paralelă față de Administrația Străzilor, față de Administrația Cimitirelor, față de Administrația Parcuri 
și Grădini, erau efectiv niște companii care înlocuiau activitatea tuturor acelor administrații. Deci, în 
cazul de față este o situație complet diferită. De aceea, voi vota acest proiect astăzi. Dacă m-aș întoarce 
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în timp în continuare aș vota împotriva acelor proiecte și contează și modul în care ele sunt înființate și 
modelul sub care se face acest lucru. La momentul respectiv era o lege care nu a fost respectată și 
instanța a spus aceasta, nu doar noi, U.S.R București. Ele trebuiau aprobate cu votul a două treimi din 
consilierii generali și cu o asociere ceva mai amplă, nu doar o asociere dintre Consiliul General și 
compania Ciclop, care era practic o companie tot a Consiliului General. Deci, au fost niște pași greșiți 
inclusiv în acel proces de înființare a companiilor, nu doar în modelul gândit de administrația Firea.          
Vă mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnul viceprimar!  
Domnul consilier, Eduard  Simion, vă rog! 
Dl Eduard Paul Simion: Domnul Gâdiuță, din tot ceea ce mi-ați spus dumneavoastră sunteți 

de acord cu ce a făcut doamna Gabriela Firea, acum vreo cinci ani de zile. Deci, din tot ceea ce mi-ați 
spus și acele companii au fost înființate tot în interesul cetățenilor, tot ca să se desfășoare mult mai 
ușor anumite lucruri și cu o rapiditate. Același lucru aţi spus și despre compania aceasta deci, același 
lucru se va întâmpla. În momentul de față, acele companii, mare parte din ele funcționează și dacă tot 
spuneți că ați obținut o hotărâre judecătorească prin care să anuleze acele proiecte de hotărâri de 
Consiliu General prin care aceste companii să se închidă, nu știu ce s-a întâmplat cu acele hotărâri,                
eu vă spun că la cinci ani de zile ele funcționează în continuare. Ba mai mult decât atât, unele din ele 
sunt conduse chiar de colegi de-ai dumneavoastră din U.S.R București. Știți foarte bine la care facem 
referire! Care este logica, nu înțeleg? Adică spuneţi de d-na Firea că a înființat acele companii și 
dumneavoastră înființați, acum, una care să facă, relativ, același lucru, mă refer la mod general și de 
fapt o criticați pe Gabriela Firea? Adică vreau să vă hotărâți exact.  

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnul viceprimar! 
Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Da. În mandatul trecut au fost două categorii de companii 

înființate. O serie de companii care înlocuiau o administrație sau își doreau să înlocuiască o instituție a 
Consiliului General cu o entitate privată și aici dau exemplu Companiei Municipale de Cimitire, care 
voia să înlocuiască Administrația Cimitirelor sau compania Străzi Poduri și Pasaje, Compania de 
Parking, compania Management-ul Traficului care voiau să înlocuiască Administrația Străzilor sau 
Parcuri și Grădini, întreținere arbori ș.a.m.d., care voiau să înlocuiască A.L.P.A.B. și o serie de 
companii care înlocuiau o entitate privată. Și aici, spre exemplu Compania de Iluminat Public ar fi 
înlocuit și a înlocuit un operator privat, Ecoigienizare înlocuiește un operator privat ș.a.m.d.. Este o 
discuție legată, în principal, de necesitatea primei categorii de companii. Din punctul meu de vedere, 
problema la acel moment era că toate au fost făcute într-un calup de 22 de companii, fără o dezbatere 
normală și cum am zis, printr-un proces care nu a fost transparent, deci ilegal. În acest moment este 
vorba de două companii care mai degrabă înlocuiesc activitatea unui operator privat, nu o administrație 
deja existentă.  

Da, cred că este o problemă faptul că, încă în acest moment, o parte dintre aceste companii își 
desfășoară activitatea, dar aici executivul de la Capitală și colegii consilieri generali vă pot da detalii, 
eu nu mai sunt în acea poziție. Pot să spun despre trustul de clădiri Metropolitane că el nu a făcut parte 
a acelui proces și înființarea lui, s-a făcut într-un mod legal, instanța a spus acest lucru. El este o 
companie, ați făcut referire mai devreme, cu o conducere U.S.R și trustul, în acest moment, lucrează pe 
șantiere de mare importanță din Capitală, cum este Pasajul Doamna Ghica sau cum este Prelungirea 
Ghencea. Proiecte cu mari probleme, din păcate, moștenite cu mari probleme de proiectare, cu mari 
probleme din zona tehnică și din zona inginerească. Sper că v-am răspuns la întrebare.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnule viceprimar! Vă rog, domnul Eduard 
Simion! 

Dl Eduard Paul Simion: Mulțumesc frumos, domnul președinte!  
Ați spus mai devreme că aceste companii vor fi înființate legal. Am și eu niște întrebări pentru 

dumneavoastră despre aceste…, oricum, acea companie Eco Vest S.R.L. și cum se numește a fost 
scoasă de pe ordinea de zi, dar probabil va fi băgată în momentul când se va obține majoritate, ca să fie 
votată. Eu vă întreb acum pe dumneavoastră aveți acordul Consiliului General al Municipiului 
București ca să înființați această companie, dacă tot vorbim de legalitate? Doi la mână. Acum 
aproximativ un an de zile, chiar dumneavoastră, domnule Gâdiuță, ca și lider al U.S.R-ului în consiliu, 
ați refuzat votarea înființării unei companii de salubritate și ați căzut la un comun acord cu domnul 
primar să înființați o direcție de salubritate. Acum faceți dublă măsură, înființați tot o companie de 
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salubritate, să înțeleg? Adică, mergeți în paralel și cu direcția înființată acum un an de zile, care nu s-a 
întâmplat nimic cu ea și este total nefuncțională și înființați încă o companie de salubritate și nu îmi 
spuneți că este de sortare, că dacă vă uitați în proiectul de hotărâre și o să vedeți ultimul cod CAEN, o 
să vă dați seama că acolo scrie și alte activități de salubritate.  

Dl Lucian Dubălaru: Să revenim la punctul 21, vă rog, la Centrul de Inovare.   
Dl Eduard Paul Simion: O secundă, domnule președinte, vă rog mult de tot, că ați spus să 

discutăm despre proiect. Am un dialog civilizat cu domnul viceprimar. Discutăm despre proiect.               
Bun, am și eu întrebările acestea pentru dumneavoastră. Tratați lucrurile cu o singură măsură, nu cu 
dublă măsură.  

Dl Lucian Dubălaru: Domnul viceprimar, vă rog! 
Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Total de acord. Noi, la acel moment, am avut la dispoziție 

niște calcule. Din acele calcule a reieșit din punctul nostru de vedere, că administrația este o entitate 
mai potrivită pentru acele activități. Aici este într-adevăr același domeniu al salubrității în sens larg, 
dar după cum am spus mai devreme, este vorba de o stație de sortare. Asta își dorește această 
companie, să operaționalizeze. Acum aveți experiență mare în zona aceasta economică, știți că firmele 
și companiile, în general, își pun mai multe coduri CAEN pentru a putea avea o flexibilitate mai mare 
de-a lungul activității.  

Dl Eduard Paul Simion: Dacă se poate, legalitatea. Dacă aveți hotărârea Consiliului General 
de înființare.  

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Legat de administrație, administrația votată anterior, în acest 
moment, ea se operaționalizează. Am votat la momentul bugetului o listă de elemente de investiții 
pentru ea, echipamente, toate aceste lucruri, am votat indicatori pentru zona de sediu, pentru locul în 
care ea își va desfășura operațiunile. 

Dl Eduard Paul Simion: Acea direcție nu funcționează și vreți să înființați o companie în 
paralel?  

Dl Lucian Dubălaru: Avem o discuție pe un proiect care a fost retras de pe ordinea zi. 
Dl Eduard Paul Simion: Eu îl întreb pe domnul viceprimar altceva. La prima întrebare nu     

mi-a răspuns. Dacă vorbim de legalitatea înființării acestei companii, avem o hotărâre a Consiliului 
General prin care dă voie Consiliului Local Sector 6 să înființeze o companie? Că tot vorbeam de 
legalitate.  

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnul Secretar general! 
Dl Demirel Spiridon: Domnul consilier, este trecută în preambulul acestei hotărâri,                 

H.C.L. nr. 211 din 23.09.2022.  
Dl Lucian Dubălaru: H.C.G.M.B  nr. 610 din 31.10.2022.   
Domnul Petcu, vă rog! 
Dl Sorin Petcu, consilier local: Vreau să atrag puţin atenția, că totuși așa denumirea…, cu 

Centrul de Inovare! Dacă era de dezvoltare, de știu eu, urbană, era… și spun și de ce. Adică, eu înțeleg 
că acest serviciu va crea și va dezvolta ceva nou, că dacă-i de inovare, aceasta înseamnă inovație, ceva 
ce nu exista până acum. Vă gândiți la vreun nou mijloc de transport neinventat, ați descoperit vreo 
rachetă sau se vor ocupa și vor descoperi? Adică, înțeleg că veți avea niște cercetători de bază, în acest 
serviciu în care să avem și inovarea respectivă. Adică găsiți totuși, dacă eu zic părerea mea Centru de 
Dezvoltare și Proiectare Urbană, centru de ce vreți dumneavoastră! 

Dl Lucian Dubălaru: După cum ați văzut și dumneavoastră, cum arată spațiile verzi față de 
anii anteriori, deja este o inovație în ceea ce priveşte amenajarea. 

Dl Sorin Petcu: Este o inovație! Domnul, partea cu inovație, haideți să fim, este de creație, 
creați un nou spațiu, ce-i faceți sau aduce sau poate plantăm niște copaci inexistenți momentan pe tera 
și atunci este o inovație, ați creat copacul artificial? Dar dacă vreți să lăsați așa, lasați așa.  

Dl Lucian Dubălaru: Inovare face referire și la viziune, nu neapărat la creaţie! 
Dl Sorin Petcu: Să nu vă supărați pe mine, nu citim aceleași cărți, dacă este la viziune! Ok. 

Lăsați-l așa, dar este hilar, să știți! 
Dl Lucian Dubălaru: Ok. Mulțumesc! Dacă mai sunt alte intervenții? Vă rog,                 

domnule Eduard Simion! 
Dl Eduard Paul Simion: Mulțumesc frumos, domnul președinte! H.C.G.M.B. nr. 610 din 

31.10.2022, pe cuvântul meu de onoare, dacă mă gândeam că prin această hotărâre de Consiliu 
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General, dumneavoastră și domnul primar Ciucu, solicitaşi înființarea acestei companii de inovare. 
Adică nu știu, ce legătură are, micro-proiectare urbană și peisagistică cu centru de inovare? Serios! 
Adică despre ce vorbim? Ce cerem și ce facem noi?  

Dl Lucian Dubălaru: Domnul viceprimar, vă rog! 
Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Dacă schimbăm titlul, veți vota proiectul? 
Dl Eduard Paul Simion: Păi, eu vă întreb pe dumneavoastră! Votați înființarea unei companii, 

domnul Gâdiuță?  
Dl Lucian Dubălaru: Să nu facem analiză pe text și să ne referim strict la proiect.  
Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Eu v-am răspuns că da. Dacă modificăm titlul proiectului… 
Dl Eduard Paul Simion: Dar ce v-a făcut să vă suciți așa, la cinci ani distanță, să votați  

înființarea unei companii? 
Dl Lucian Dubălaru: Haideți, să nu intrăm în dialog! Vă rog, dacă sunt propuneri? Vă rog, 

domnul consilier Alin Copaci! 
Dl Alin Constantin Copaci, consilier local: Propuneri și dacă îmi permiteți în preambul, să vă 

citesc puţin la definiția “inovației”: schimbare, introducerea a ceva nou într-un sistem, într-o practică, 
într-o activitate, într-o operație tehnică.  
 Dl Sorin Petcu: Uitaţi-vă în DEX online, la invenţie. 
 Dl Alin Constantin Copaci: Este inovaţie. Daţi-mi dvs. definiţia. Inovație și invenție este 
altceva! 

Dl Sorin Petcu: Îmi pare rău, este păcat că nu ştiţi să vă uitaţi în DEX, dar...   
Dl Alin Constantin Copaci: Asta este acuză şi atac la persoană, este păcat. 
Dl Lucian Dubălaru: Dl Petcu, haideţi să ne comportăm civilizat, vă rog!  
Vă rog, propuneri domnul Alin Copaci! 
Dl Alin Constantin Copaci: Din partea Grupului P.N.L., propun pe domnii consilieri:  Lucian 

Dubălaru, Pascu Cristian Gabriel și Simion Adrian. Mulțumesc! 
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, alte propuneri dacă sunt?  
Dl Sorin Petcu: Tocmai de aceea și în cadrul facultății, se numește planificare și dezvoltare 

urbană sau puteți să-i spuneți cum vreți dumneavoastră. Partea de inovare este foarte greu să o definiți 
și este foarte greu să creați dumneavoastră. Încă o dată, repet, în loc să îi spuneți marea inovare,                
de dezvoltare, de ce vreți dumneavoastră, într-adevăr, dezvoltați.  

Dl Lucian Dubălaru: Domnul viceprimar, vă rog!  
Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Eu nu am primit răspuns la întrebare și acum domnul Petcu, 

vă întreb pe dumneavoastră, dacă se schimbă titlul și luăm în calcul discuția aceasta, votați proiectul? 
Dl Lucian Dubălaru: Domnul Petcu, vă rog!  
Dl Sorin Petcu: Da. Eu proiectul oricum îl votam, mi se pare hilar și-l votez pentru că sunt de 

acord cu companiile și am fost de acord și cu doamna Firea când le-a înființat și unele dintre ele dau 
randament mult mai bun când sunt în subordine a Consiliului Local și partea de dezvoltare, planificare 
urbană mi se pare normal să existe. Este o activitate strategică care trebuie într-adevăr să fie separată, 
dacă mă întrebați pe mine și eu l-aș vota, nu l-aș vota, îl votez, deci, este punctul meu de vedere. 
Colegul ce face? Este alegerea lui. M-ați întrebat pe mine. 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Doamna Mitran, vă rog! 
D-na Georgeta Mitran, consilier local: Din partea Grupului U.S.R., propunem pe Mihaela 

Ștefan și Cătălin Volintiru.  
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim frumos! Conform hotărârii de consiliu, dacă v-ați uitat la             

art. 8, există consiliul de administrație, de unde fac parte reprezentanții Consiliului Local. La art. 8 se 
desemnează reprezentanții Consiliului Local al Sectorului 6 în Adunarea Generală a Asociațiilor după 
cum urmează: Sunt cinci…  

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Deci, nu Consiliul de Administrare… 
Dl Lucian Dubălaru: Îmi cer scuze! Adunarea Generală a Asociațiilor și funcții neremunerate 

sub nicio formă. Mulțumesc frumos! Dacă mai sunt alte propuneri?  
Domnul consilier, vă rog, cunoaștem toți și știm să dăm search pe net să ne uităm pe DEX. 

Mulțumesc frumos! Vă rog, haideți să păstrăm o liniște.  
Dl Eduard Paul Simion: Pot să îi răspund domnului Gâdiuță, vă rog? 
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Dl Lucian Dubălaru: A fost o întrebare adresată domnului consilier Petcu, i-a răspuns, haideți 
să trecem, pentru că avem o procedură, vă rog! 

Dl Eduard Paul Simion: Vreau să-i răspund domnului Gâdiuță! Se poate, domnul președinte? 
Vă rog frumos! Vă răspund așa: “companiile înființate de Gabriela Firea sunt o premieră mondială și 
un model periculos care ne va duce în zona Venezuelei”, o declarație din 2017, luna octombrie,                 
a domnului Ciprian Ciucu.  Dumneavoastră dacă ne spuneți în ce zonă ne duce compania aceasta, deci 
nu a Venezuelei, acelea erau cu doamna Gabriela Firea, compania aceasta, în ce zonă ne va duce, 
atunci o să-l votez și eu, să-mi ziceți și mie în ce zonă ne duce. Deci, nu Venezuela, în altă parte.  

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog! Mulțumesc frumos pentru intervenție, domnul viceprimar! 
Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Da. Nu este citatul meu acesta cu Venezuela! Noi rămânem 

pe Sectorul 6. Din păcate, nefiind aici, nu îmi doresc să răspund. Nu vreau să fac analiză pe text! 
Dl Lucian Dubălaru: Haideți să ne concentrăm pe ordinea de zi, vă rog și pe proiecte și să 

lăsăm politica, în afara Consiliului Local. 
 Dacă mai sunt alte intervenții? Vă rog dl Coșcodaru! 
 Dl Iulian Coșcodaru, consilier local: Bună ziua! Am și eu o întrebare simplă, punctuală,               

pe proiect. Mai aveți valabilă rezervarea denumirii numelui, pentru că văd că aici este în 06.01.2023? 
  Dl Demirel Spiridon: 20 de zile este valabilă.  
 Discuții în sală. 

Dl Lucian Dubălaru: Deci, este valabilă. Mulțumim frumos! Ținând cont de nominalizări, 
fiind vot pe persoană, vom intra în procedura de vot. Pauză 5 minute, pentru a permite biroului tehnic, 
să organizeze votul. Doamna consilier Trăistaru, vă rog, propunere din partea P.M.P..  

D-na Nicoleta Veronica Trăistaru, consilier local: Din partea consilierilor P.M.P.,                 
mă autopropun.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim frumos! Vă rog, biroul tehnic, să pregătească buletinele de 
vot. Comisia de supraveghere a votului și de numărare, să se pregătească. Mulțumesc frumos!  

PAUZĂ 
Dl Demirel Spiridon face prezența. Lipsesc domnul Bojdan, domnul Bordei, domnul Florescu, 

domnul Pană, d-na Surulescu și domnul Tomescu. 
Dl Demirel Spiridon: Înainte de a continua ședința, am să vă rog, întrucât unii membrii din 

comisia de numărare și validare, domnul Bordei nu este prezent, iar domnul Volintiru și doamna 
Trăistaru sunt candidați, să propuneți, pentru acest proiect de hotărâre, alți 3 membri pentru comisia de 
validare.  

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, grupul P.S.D., în locul domnului Bordei. 
Dl Eduard Paul Simion: Grupul P.S.D. îl propune pe domnul consilier, Iulian Coșcodaru. 
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim frumos! Doamna Mitran, vă rog! 
D-na Georgeta Mitran: Din partea grupului U.S.R., Alexandru Gâdiuță.  
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim! Vă rog, domnul Copaci. 
Dl Alin Constantin Copaci: Propunem și noi o persoană, pe domnul consilier, Enache Adrian. 
Dl Iulian Coșcodaru: Ce alegem acum? 
Dl Lucian Dubălaru: AGA, adunarea generală a asociației.  
Dl Iulian Coșcodaru: Păi și câți să fie, 5? 
Dl Lucian Dubălaru: 5. Vă rog, biroulul tehnic, să deruleze până la articolul 8, să rămână 

afișat, dacă se poate. Uitați, aveți afișat articolul 8 din hotărâre, pe ecran. OK. Mulțumesc frumos! 
Atunci voi supune la vot propunerile de înlocuire a membrilor comisiei de numărare și aceasta 

va avea următoarea componență: domnul Gicu Zainea, domnul Iulian Coșcodaru, domnul Alexandru 
Gâdiuță, domnul Prunaru Bondrea Ștefan Alexandru și domnul Adrian Enache. Cine este “pentru”?         
Cu 21 de voturi “pentru”, propunerile au fost aprobate. Avem comisia de numărare și de desfășurare a 
procedurii de vot.  

Vă rog, domnul secretar general, intrăm în procedură de vot. Trebuie să veniți să ridicați 
buletinele de vot. Mulțumesc!  

Conform procesului verbal primit, avem următorul rezultat: domnul consilier,                 
Lucian Dubălaru, 15 voturi. Domnul consilier, Pascu Cristian Gabriel, 14 voturi. Domnul Simion 
Adrian, 14 voturi. Doamna Ștefan Mihaela Ana-Maria, 17 voturi. Domnul Volintiru Cătălin, 13 voturi. 
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Doamna Trăistaru Nicoleta Veronica, 9 voturi. Acestea au fost dintr-un număr de 21 de voturi valabil 
exprimate.  

Hotărârea de consiliu este suplimentată cu cei 5 consilieri, cu cel mai mare număr de voturi, 
după cum urmează: Lucian Dubălaru, Cristian Gabriel Pascu, Adrian Simion, Mihaela Ana Maria 
Ștefan și Cătălin Volintiru.  

Supun la vot proiectul în integralitatea lui. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. 
“Abţineri”? 6 “abţineri” (dl Ciontu, dl Coșcodaru, dl Desculțescu, dl Iacob, dl Petcu, Simion E.).                 
Voturi “pentru”? Cu 15 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. Mulțumesc frumos! 
  Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 131/11.05.2022 pentru aprobarea 
Regulamentului local privind implicarea publicului în elaborarea sau revizuirea planurilor de 
urbanism de tip P.U.D.. Discuții dacă sunt, vă rog? Domnul viceprimar, vă rog! 
  Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Îmi doresc și grupul U.S.R. doreşte să aducem normalitate în 
zona aceasta a urbanismului, să aducem premizele pentru o dezvoltare durabilă, pentru o dezvoltare cu 
o viziune pe termen lung și tocmai de aceea ne dorim ca un astfel de regulament să ajute publicul să se 
implice în dezbaterea publică, să fie o dezbatere reală a tuturor acestor proiecte de urbanism. Ne dorim 
să oprim parte din toate acele proiecte nocive ce în ultimii ani au fost în sectorul 6 și a căror efecte 
negative le vedem și în ziua de astăzi. Vreau să o felicit pe colega mea, doamna Georgeta Mitran, 
pentru implicarea în acest proiect. Sunt câteva luni de zile de când se muncește la acest proiect, tot au 
fost diferite forme, diferite versiuni, diferite variante și sper să reușim să ajungem să avem efectiv un 
regulament și cum am spus, să avem premizele pentru o dezvoltare durabilă în zona aceasta a 
urbanismului. Din punctul meu de vedere, mai avem mult până departe și sunt probleme, în continuare, 
în zona aceasta a urbanismului, în sectorul 6. S-au făcut pași înainte, dar este clar că probleme există și 
este clar că este nevoie să luăm astfel de măsuri, să venim cu astfel de proiecte, pentru a reforma 
urbanismul din sectorul 6. Mulțumesc! 
  Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Doamna viceprimar, vă rog! 

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Am o întrebare pentru domnul Arhitect Șef, pentru că în 
cele mai mult de câteva luni, pentru că este aproape un an de zile de când  
proiectul este în dezbatere, am citit și legislația care a stat la baza lui și dacă vă uitați pe ordinul care 
aprobă metodologia de informare și consultare a publicului cu privire la elaborarea sau revizuirea 
planurilor de amenajare a teritoriului și de urbanism, la articolul 11 spune așa: raportul informării și 
consultării publicului, care fundamentează decizia Consiliului Local de adoptare sau neadoptare a 
planului de urbanism sau amenajarea teritoriului, va cuprinde cel puțin următoarele informații, mă 
rog. Ce este relevant aici este că acest raport al informării fundamentează decizia Consiliului Local,               
că tot timpul noi aici ne-am întrebat cum luăm decizii, de ce le luăm, uite că o parte esențială a acestui 
vot sau a justificării votului este chiar acest raport de informare și consultare a publicului. Acum m-am 
uitat pe site, în dezbatere publică, nu prea mai avem P.U.D.-uri, dar este unul al unei creșe și am 
deschis anexa, sunt 25 de pagini de anexă și nu văd acest raport de informare și consultare.                 
De ce lipsește un document care iată, fundamentează decizia Consiliului Local?  

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, executivul, domnul Arhitect Șef! 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Și până ajunge microfonul la domnul Arhitect Șef, dacă ne 

pot răspunde colegii din comisia de urbanism, dacă acest raport ajunge la ei și le este prezentat? 
Dl Eduard Paul Simion: Și mai am eu o întrebare, dacă se poate, care este avizul comisiei de 

specialitate, să știm și noi?  
Dl Lucian Dubălaru: Avizul comisiei 2 este nefavorabil și avem și o observație a domnului 

consilier Prunaru: propun modificarea regulamentului existent, nu aprobarea unuia nou și abrogarea 
celui din vigoare. Vă rog, domnul Arhitect Șef să îi răspundeți doamnei viceprimar!  

Dl Marcel Florentin Bera, Arhitect Șef: La orice P.U.D. este făcut raportul de informare și 
consultare a publicului. Deci, dacă lipsește de pe site sau de undeva la P.U.D.-ul respectiv,                 
nu  
eu le pun pe site sau nu Direcția Arhitect Șef se ocupă cu punerea pe site a actelor necesare în vederea 
aprobării unui P.U.D..  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Din tot ce am citit, îmi dau seama că Direcția Arhitectului 
Șef, prin angajatul, angajata care primește ca responsabilitate, gestionarea acestor tipuri de rapoarte, 
trebuie să se asigure că ele există. 
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Dl Marcel Florentin Bera: Nu. Raportul nu este semnat sau nu este în răspunderea persoanei 
desemnate pentru consultarea și implicarea publicului, în aprobarea P.U.D.-urilor. Persoana respectivă 
se ocupă de planificarea consultării populației. Raportul final îl face Arhitectul Șef, adică este făcut de 
mine, la fiecare P.U.D.. 

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Și nu vă asigurați că el ajunge și la consilierii locali?  
Dl Marcel Florentin Bera: Nu este responsabilitatea mea.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Spuneți-ne, domnul secretar, unde este acest raport?  
Dl Demirel Spiridon: Raportul trebuie să se afle împreună cu proiectul de hotărâre, referatul 

de aprobare, raportul de specialitate, avizul comisiei tehnice de urbanism și planșa. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Unde trebuie să se afle?  
Dl Demirel Spiridon: În documentația întreagă a fiecărui proiect, a fiecărui P.U.D.. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Și documentația este sau nu pe site sau ar trebui să fie sau 

nu pe site și pe site, nu doar în mapa care ajunge la noi? 
Dl Marcel Florentin Bera: Pot să intervin eu puțin, vă rog?  
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnul Arhitect Șef! 
Dl Marcel Florentin Bera: Că tot este vorba de acest regulament de implicare a populației 

în…, cel puțin domnul viceprimar vorbea mai devreme că se aduce acum o…, nu știu, o îmbunătățire 
majoră a acestei activități. Aș vrea să vă spun că acest regulament este făcut în baza Ordinului                 
nr. 2701 din 2011. Acest regulament îl avem și funcționează de 11 ani sau 12 deja așa. Ceea ce s-a 
lucrat în ultimele luni, poate chiar aproape un an, exact cum a spus și doamna viceprimar, este și din 
motiv că nu numai acesta a fost singurul regulament la care am lucrat, iar apropo de răspunsul la 
întrebarea de mai devreme și în regulamentul nou propus acum, spre aprobare și în regulamentul vechi 
scrie la articolul 5 că procesul de informare și consultare a publicului se finalizează cu raportul 
informării și consultării publicului, raport ce se supune atenției Consiliului Local al Sectorului 6, 
împreună cu documentația completă. Raportul informării și consultării publicului fundamentează 
decizia Consiliului Local al Sectorului 6 responsabil cu aprobarea sau respingerea planului propus în 
vederea respectării principiilor de dezvoltare urbană durabilă și asigurării interesului general.                 
Deci, acest raport este prevăzut să fie făcut, este în regulamentul actual, este propus să rămână identic 
și în regulamentul nou, este ceva ce a fost, este și va fi la fiecare P.U.D..  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Deci, sunteți de acord cu propunerea aceasta, propunerea 
regulamentului. 

 Dl Marcel Florentin Bera: Eu sunt…, cum am spus și în referatul făcut de mine din august și 
reluat pentru această propunere, pentru că regulamentul propus de inițiatori a suferit modificări,                 
a trebuit să modific și eu referatul pe care l-am făcut în august, acum l-am actualizat și propunerea mea 
este ca la orice hotărâre sau la orice regulament existent, dacă se aduc niște îmbunătățiri sau 
modificări, să se facă prin modificarea celui existent, nu prin abrogarea lui și luarea unei hotărâri noi, 
ca și cum nu ar exista nimic. Vreau să vă spun că acest regulament nou, așa zis nou sau propunerile de 
îmbunătățire sunt câteva, ele au ajuns după toate discuțiile să reprezinte cam 10% din modificări,            
adică se păstrează 90% din regulamentul existent, majoritatea completărilor sunt pe cadru legal care 
stă la baza acestui regulament, utilizarea unor definiții sau includerea unor definiții în acest regulament 
și câteva prevederi noi care sunt binevenite și cu care suntem de acord toată lumea și noi, din partea 
Direcției Generale Arhitect Șef și din partea consilierilor, că trebuie introduse în regulament.                 
Cred că le aveți și dumneavoastră în ceea ce am făcut ca anexă, la raportul meu, tot ce este cu roșu,              
în noul regulament.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Vă rog, domnul Eduard Simion! 
Dl Eduard Paul Simion: Mulțumesc frumos, domnul președinte! Păi, să înțelegem așa, având 

în vedere ce a spus domnul Arhitect acum și declarațiile politice, înseamnă faptul că domnul Gâdiuță 
își asumă un lucru care este făcut de foarte mult timp și de fapt acum vrea să iasă în față că U.S.R.-ul 
face și drege, nu, dar de fapt, este de foarte mult timp și practic, nu se schimbă nimic la el.                 
Adică, ce facem aici, declarații politice, ce facem? Păi așa a zis domnul Gâdiuță că U.S.R.-ul își 
dorește să schimbe, dar domnul Arhitect ne-a spus, păi stați o secundă că regulamentul acesta este 
făcut de nu știu câți ani de zile și practic, acum, se schimbă 5% din el. 

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: 5% sau 10% sau 90%, aceasta este o estimare  
subiectivă a domnului Arhitect Șef. Nu cred că avem nicăieri o reglementare care să ne interzică 
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abrogarea unui regulament și refacerea lui. Cred că, căutăm scuze să nu votăm acest regulament cu 
privire la acest motiv, că-i modificare, că nu este modificare, că este nou sau este vechi.                 
Relevant pentru mine și pentru noi toți ar trebui să fie faptul că acest regulament nou sau îmbunătățit, 
spuneți-i cum vreți, aduce o mai mare claritate asupra procesului de informare și consultare a 
publicului, aduce și sper aici să nu greșesc și doamna Mitran, în calitate de coinițiatoare, să mă 
îndrepte dacă spun ceva greșit, dar aduce și noi responsabilități și trasează de fapt responsabilități noi 
și mai clare Direcției Arhitect Șef, tocmai cu privire la acest subiect și da, este relevant pentru felul în 
care s-a tratat problema urbanismului în sectorul 6, să existe o comunicare mai eficientă  
între Direcția Arhitect Șef și cetățean, pe de o parte și Direcția Arhitect Șef și Consiliul Local,                 
pe cealaltă parte, pentru că indiferent cine urcă sau nu documente pe site, domnul Arhitect Șef,             
este inclusiv, din punctul meu de vedere, este inclusiv și responsabilitatea dumneavoastră să vă 
asigurați că toate documentele care pot fundamenta sau nu o decizie a unui consilier local sunt pe site 
și sunt disponibile lor. Deci, propunerea noastră este să susțineți acest regulament, bineînțeles,                 
dacă sunteți de acord cu el și l-ați citit. 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc!  
Dl Eduard Paul Simion: Dacă se poate, domnul președinte! 
Dl Lucian Dubălaru: Domnul Petcu și imediat după aceea, dumneavoastră! Vă rog! 
Dl Sorin Petcu, consilier local: Stați așa, ca să înțelegem. Dumneavoastră, acum aduceți de 

fapt niște modificări vechiului regulament sau îl abrogați și refacem regulamentul, pentru că deja nu 
mai înțeleg pentru că, inițial, eu am înțeles că vechiul regulament este modificat, se aduc niște 
îmbunătățiri care le vom vota sau nu și una este să abrogați, pentru că dacă îl abrogăm și trebuie să 
refacem, în cât timp refacem regulamentul, iar stăm nu știu cât timp fără regulament?  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Păi nu, întocmai că noi acum abrogăm regulamentul vechi 
și îl aprobăm, în aceeași ședință, pe cel nou. Aprobăm regulament. Aprobarea regulamentului local 
privind implicarea publicului. 

Dl Sorin Petcu: Este cel vechi, cu modificările aduse? 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Este unul nou. Cel vechi, din 2011 deci, sunt cât, 12 ani,         

va fi abrogat și va intra în vigoare acesta. Există chiar o prevedere în noul regulament unde se specifică 
foarte clar că pentru P.U.D.-urile care vin și sunt elaborate după adoptarea acestui regulament,                 
se aplică acest regulament, cele care sunt pe procedură în curs, li se aplică regulamentul care deja 
există.  

Dl Eduard Paul Simion: Dacă se poate, domnul președinte! 
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnul Simion! 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Nu putem să rămânem fără regulament. 
Dl Eduard Paul Simion: O secundă! Doamna viceprimar, eu știți că nu întrerup, îmi aștept 

rândul și respect dreptul la opinie al fiecăruia, pentru că suntem într-o țară democratică.                 
Acum, vă întreb pe dumneavoastră, nu degeaba am întrebat care este votul comisiei de specialitate, 
subliniez specialitate. În momentul de față, există o alianță la nivelul sectorului 6 formată din P.N.L., 
U.S.R. și P.MP.. 

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog să vă rezumați la proiect și să nu facem politică.  
Dl Eduard Paul Simion: O secundă, domnul președinte! Inclusiv în această comisie de 

specialitate, aveți majoritate. În această comisie de specialitate, după care noi ar trebui să ne ghidăm, 
nu, pentru că ei sunt specialiști în partea aceasta de urbanism, votul lor a fost negativ față de acest 
regulament. Dumneavoastră, asigurați majoritate în Consiliul Local și tot colegii, consilieri locali,                 
care fac parte din plenul Consiliului Local fac parte, o parte din ei și din această comisie de 
specialitate. Nu mai înțelegem nimic.  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Mă lasați să vă explic? 
Dl Eduard Paul Simion: Vă rog, sigur!  
Dl Lucian Dubălaru: Domnul viceprimar! Imediat, doamna viceprimar, vă rog! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Vreți să ne sugerați că aveți… 
Dl Eduard Paul Simion: Doamna, cred că doamna… 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Vreți să ne sugerați că aveți o anumită alianță în comisia de 

ubanism sau ce vreți să ne spuneți? 
Dl Eduard Paul Simion: Păi nu, dumneavoastră aveți. 



18 

 

Dl Lucian Dubălaru: Haideți să nu facem politică. 
Dl Eduard Paul Simion: Partidul Social Democrat are un singur reprezentant în comisia de 

urbanism, colegul meu, Traian Pană. Atât. 
Dl Lucian Dubălaru: Auziți, haideți să nu intrăm în dialog, domnul consilier Eduard Simion. 
Dl Eduard Paul Simion: P.S.D.-ul are un singur reprezentant în comisia de urbanism, domnul 

Pană Traian.  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Cred că poate să vă dea detalii atunci legate de… 
Dl Lucian Dubălaru: OK, haideți, să nu intrăm în detalii politice și nici nu luăm în calcul ceea 

ce au făcut colegii noștri acolo.  
Dl Eduard Paul Simion: Păi nu, haideți să vă spun o chestie. Doamna viceprimar ne roagă să 

votăm un proiect… 
Dl Lucian Dubălaru: Avem un aviz al dânșilor pe care nu trebuie să îl luăm noi… deci, noi, 

aici, nu luăm în calcul avizul comisiei respective. Vă rog să rămâneți pe proiect. 
Dl Eduard Paul Simion: Păi pe proiect. Doamna viceprimar ne roagă să votăm un proiect care 

are un aviz negativ de la comisia de specialitate, acolo unde colegul dânsei de partid, din partea 
U.S.R., este și președintele comisiei, colegii… 

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Vreau să îi răspund. 
Dl Lucian Dubălaru: OK. Haideți să nu facem analiza comisiei de specialitate și să ne 

rezumăm la subiect. Vă rog, doamna viceprimar!  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Bun. Mi se pare interesant cum dintr-odată comisia de 

specialitate și subliniem de mii de ori cuvântul specialitate, devine relevantă în decizia Consiliului 
Local, când de fapt și domnul Petcu, aici de față, știe foarte bine că tot timpul întreabă de avizul de 
legalitate, avizul de legalitate și treceți de multe ori, grupul P.S.D., peste avizul acestei comisii de 
specialitate și votați invers decât a dat aviz. Avizul este consultativ, corect deci, discuțiile… 

Discuții în sală.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: De ce?  
Dl Lucian Dubălaru: Haideți să nu intrăm în dialog. Vă rog, domnul Petcu, să o lăsați să 

termine pe doamna viceprimar! 
Dl Sorin Petcu: Pentru că dați un vot negativ. Până la urmă votul va fi cel care va arăta și 

vedem ce se întâmplă.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Bineînțeles. 
Dl Sorin Petcu: Dar într-un fel, situația este ingrată, pentru că majoritatea sau cel puțin este 

compusă din colegii dumneavoastră, unde ați dat vot negativ și acum cereți un vot pozitiv în consiliu și 
totuși este o situație ingrată, despre aceasta vorbea colegul meu. Ceea ce considerăm noi într-adevăr 
despre comisii și nu considerăm și luând în vedere ceea ce spune în lege, avizul este consultativ. 

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Consultativ, corect. 
Dl Sorin Petcu: Și atunci avem dreptul să ne gândim, dar noi întrebăm și ni s-a părut ingrată 

situația, atât doar, aceasta a fost întrebarea colegului meu, nu altceva.  
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc! 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Dacă îmi permiteți, mai am doar două chestiuni. 
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, doamna viceprimar! 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Mi se pare…, puteți să-i spuneți ingrat, dar mi se pare că 

este un exercițiu de democrație. Până la urmă, voturile, în această majoritate, nu sunt servite și avem 
încă posibilitatea să decidem pentru fiecare.  

Dl Lucian Dubălaru: Aș dori să completez și eu, apropo de ce spuneați dumneavoastră, 
doamna viceprimar! De fiecare dată am luat în considerare avizul comisiei de specialitate și am dat 
citire atât observațiilor, chiar dacă au venit din partea consilierilor U.S.R., P.S.D., P.N.L. sau P.M.P., 
tocmai pentru a fi informați, îmi cer scuze. 

 Dl Eduard Paul Simion: Domnul președinte, dacă îmi permiteți! 
 Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnul consilier! 
 Dl Eduard Paul Simion: Așa cum a zis și colegul meu, avizul comisiei de specialitate este 

consultativ, corect, dar asta nu ne îngrădește nouă dreptul să ne dăm și noi cu părerea cu privire la un 
anumit aspect. Tocmai de asta am subliniat faptul că dumneavoastră veniți în plen, în fața noastră și ne 
rugați să votăm un proiect, dar în acea comisie, de fapt, dumneavoastră cu colegii de alianță… 
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Dl Lucian Dubălaru: OK. Haideți că am înțeles punctul de vedere. Vă repetați, vă rog! 
Dl Eduard Paul Simion: Stați o secundă. Lăsați-mă și pe mine să termin. Am văzut că nu v-ați 

înțeles cu privire la acest regulament, nu știu, poate are legătură cu demisia domnului Ciucu de la 
președenția P.N.L. București de astăzi, nu știu, mă gândesc și eu. 

Dl Lucian Dubălaru: Domnul Eduard Simion, haideți să nu intrăm în discuții de genul acesta 
și nici să nu repetați de 10 ori, pentru că am înțeles, suntem toți atenți la ce ați spus. Mulțumesc! 

 Dacă mai sunt alte intervenții, vă rog? Dacă nu mai sunt alte intervenții, intrăm în procedură 
de vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abţineri”? 14 “abţineri”. Voturi “pentru”?                 
7 voturi (dl Desculțescu, dl Gâdiuță, d-na Mitran, d-na Ștefan, dl Ungureanu, dl Volintiru, dl Zainea). 

Dl Eduard Paul Simion: Domnul Zainea și domnul Ungureanu au ridicat mâna la abțineri,                 
să știți, domnul președinte! 

Dl Lucian Dubălaru: Suntem în procedură de vot! Mulțumesc frumos! Vă rog frumos! 
Dl Eduard Paul Simion: Păi au ridicat mâna la abțineri, au ridicat mâna la abțineri.                 

Nu au ridicat? 
Dl Lucian Dubălaru: 14 “abţineri”. 7 voturi “pentru”.                    
Dl Eduard Paul Simion: O să cer, pe Legea nr. 544 înregistrarea video și o să vă demonstrez 

că au ridicat mâna la “abţineri”. Bine, o să vă arăt. 
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, haideți să ne calmăm, suntem în procedură de vot.  
Discuții în sală.  
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, haideți să nu intrăm în dialog. Avem 14 “abţineri”, 7 voturi 

“pentru” (dl Desculțescu, dl Gâdiuță, d-na Mitran, d-na Ștefan, dl Ungureanu, dl Volintiru, dl Zainea). 
Proiectul a fost respins.  

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 327/12.12.2022 privind 
aprobarea documentaţiei tehnice faza studiu de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiţii - ”Amenajare loc de joacă pentru copii şi loc de joacă pentru câini,                 
drumul Valea Doftanei, Sector 6, municipiul Bucureşti”.  

Avizul comisiei 5 este nefavorabil. Discuții, vă rog, dacă sunt? Domnul Eduard Simion.  
Dl Eduard Paul Simion: Voiam doar să întreb dacă vorbim despre loc de joacă pentru câini 

maidanezi sau câini de companie, ca să știm dacă ne ferim de ei, dacă intrăm în locul de joacă sau nu, 
dacă ne omoară? 

Discuții în sală. 
Dl Lucian Dubălaru: OK. Haideți să păstrăm totuși o decență în ceea ce privește dezbaterile și 

să nu le ducem în altă direcție decât cea la care face referire proiectul. Vă mulțumesc frumos! 
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu mai sunt alte intervenții, vom intra în procedură de vot. 

Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abţineri”? Vă rog, domnul secretar general, să mă 
ajutați. 

Dl Demirel Spiridon: 13 “abţineri”.  
Dl Lucian Dubălaru: 13 “abţineri”. Voturi “pentru”? 
Dl Demirel Spiridon: Numai două voturi pentru, 3? Păi nu ne ies la număr. 
Dl Lucian Dubălaru: Haideți să ne concentrăm. Vă rog frumos, am nevoie să vă concentrați 

asupra votului. Suntem totuși în plen. Vreau să se consemneze, doamna Mitran nu este în sală,                 
la momentul votului. Reluăm procedura. Vă rog frumos, doamnelor și domnilor consilieri! 

Dl Gheorghe Ciontu: Domnul președinte, ați procedat până acum, spunând în felul următor: 
cine este “împotrivă”, cine se “abține”, restul înseamnă “pentru”. Acum, dumneavoastră schimbați 
regula. Dacă sunt 14 sau câte “abţineri”, restul sunt “pentru”, ce să mai, adică de ce schimbați regula?  

Dl Lucian Dubălaru: Păi, tocmai, pentru ceea ce a spus colegul dumneavoastră, domnul Paul 
Eduard Simion, pentru claritate și pentru a nu avea discuții inutile, l-am rugat pe domnul secretar 
general să numere exact despre ce este vorba. 

Dl Gheorghe Ciontu: Păi așa procedați întotdeauna. 
Dl Lucian Dubălaru: Haideți să intrăm în procedură de vot și vă rog să dați tot concursul 

pentru acest vot. Suntem 20 de consilieri prezenți din 27 la acest proiect.  
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abţineri”? 15 “abţineri”. Voturi “pentru?            

5 voturi “pentru” (dl Ciontu, dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Petcu, dl Simion E.). Proiectul a fost respins.  
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Dl Lucian Dubălaru: Trecem pe ordinea de zi suplimentară numărul 586. Avem primul punct 
pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 35 din 13.02.2023, modificat în data de 27.02.2023 pentru 
solicitarea acordului Consiliului General al Municipiului București privind împuternicirea expresă a 
Consiliului Local al Sectorului 6, de a hotărî cu privire la asocierea Sectorului 6 al Municipiului 
București cu Inspectoratul pentru Situații de Urgență "Dealul Spirii” București-Ilfov în vederea 
derulării și finanțării în comun a proiectelor de interes public local “Lucrări de reparații la 
Detașamentul de pompieri ”Bujoreni” din cadrul ISU Dealul Spirii București-Ilfov” și ”Lucrări de 
reparații la Detașamentul de pompieri ”Grozăvești” din cadrul ISU Dealul Spirii București-Ilfov”. 

Discuții dacă sunt? Vă rog, domnul Petcu! 
Dl Sorin Petcu: Am doar o întrebare. Cum o să puteți dumneavoastră să faceți aceste lucrări de 

reparații în cadrul unei unități militare? De asemenea, m-aș bucura foarte mult să reușiți să-i ajutați și 
nu știu ce rol are să cereţi de la Primăria Municipiului București, pentru că fiind unitate militară,               
am încercat și noi în mandatul trecut și știu că nu s-a putut să-i ajutăm. Mi-aș dori foarte mult să putem         
să-i ajutăm, dar nu văd cum, pentru că, practic, ei beneficiază de niște bani de la Ministerul de Interne, 
dumneavoastră vreți să veniți cu niște bani de la noi, adică Curtea de Conturi nu știu dacă vă va lăsa, 
pentru că nu este pentru sectorul 6, unitățile respective militare, că până la urmă asta sunt, în afara 
faptului că au un regim special, ele deservesc, nu doar sectorul 6 şi atunci nu văd cum puteți să o 
faceți. Dacă dumneavoastră ați găsit legalitatea, chiar vreau să îmi spuneți și m-aș bucura foarte mult 
să-i putem ajuta. Este o mare problemă și cum veți intra să faceți, pentru că fiind unități militare având 
un regim special, nu văd…, plus că nu beneficiază cetățeanul sectorului 6 şi atunci banul respectiv, 
faptul că nu beneficiază cetățeanul sectorului 6, îmi este greu să cred, adică este un proiect care mi-e 
greu să cred că aveți cum să-l realizați. M-aș bucura, dar nu cred.  

Dl Lucian Dubălaru: Am înțeles întrebarea. Mulțumim! Domnul Eduard Paul Simion, vă rog! 
Dl Paul Eduard Simion: Domnule președinte, vă rog frumos, răspundeți-mi la o întrebare. 

Cine a fost inițiatorul proiectului la punctul 25, de mai devreme? Vă rog din suflet. 
 Dl Lucian Dubălaru: Suntem la ordinea suplimentară, la punctul unu, avem întrebări și 

interpelări, dacă doriți. La sfârșit putem să intrăm la diverse și să discutăm.  
Dl Paul Eduard Simion: Vă întreb pe dumneavoastră. 
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnule consilier! 
Dl Paul Eduard Simion:  Dar puteți să îmi răspundeți și mie, vă rog, cine este inițiatorul? 
Dl Lucian Dubălaru: Haideți, vă rog frumos! La diverse puteți face orice interpelare                 

către oricine. Vă rog frumos, haideți să revenim la întrebarea domnului consilier Petcu. Vă rog, 
doamna viceprimar! Mulțumesc frumos! 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: În mapa proiectului o să vedeți cererile făcute atât de 
Bujoreni, cât și de Grozăvești. Ei au venit către noi și ne-au solicitat sprijin. Lucrările nu sunt foarte 
ample, vorbim de asfaltare și de asigurarea întreținerii spațiilor verzi. Am făcut această solicitare de 
asociere cu Consiliul General al Municipiului București. Noi, aici, considerăm că sunt pașii suficienți 
pe care avem nevoie să-i facem, dacă sunt problemele despre care vorbeați dumneavoastră, sper că 
cineva de la Primăria Generală o să ne spună, dar pe de altă parte, din practică, am observat că sunt și 
alte sectoare care au sprijinit cu astfel de intervenții alte departamente de pompieri și mă refer aici, 
cred că la sectorul 4, sper să nu greșesc. Pe de altă parte, sunt alte sectoare și cred că inclusiv             
sectorul 6, în trecut, a achiziționat echipamente de pompieri pe care le-a donat departamentului de 
pompieri de la Bujoreni. Da, și la fel cred că a făcut și sectorul 2, prin 2021. Deci, cred că avem cadrul 
legal. Repet, dacă sunt probleme, mă aștept să ni le comunice cei de la Primăria Generală. Legat de 
proiectul cu locul de joacă, că vreau să-i răspund domnului Simion, a fost… 

Dl Lucian Dubălaru: Haideți, vă rog frumos! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Dar oricum trebuie… 
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog frumos, la diverse! Mulțumesc frumos!  
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, apropo de ceea ce ați spus dumneavoastră, domnul 

Petcu, faptul că…, voiam să fac doar referire la afirmația dumneavoastră că aceste unități de pompieri 
nu deservesc locuitorii sectorului 6…  

Discuții în sală 
Dl Lucian Dubălaru: Păi da, numai că ele sunt arondate proximității lor, nu, și intervin exact 

pe raza municipiului București, în sectorul 6. Vă mulțumesc! 
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Dl Paul Eduard Simion: Domnule președinte, ați cerut respect și decență, oferiți-l prima oară 
dumneavoastră, vă rog! Nu bagaţi cuvinte în gură colegilor mei. Niciodată colegul meu consilier, 
Petcu Sorin nu a spus că acele unități de intervenții nu deservesc cetățenii Sectorului 6. Este o 
minciună. Ați spus că “nu numai”, este o diferență, nu încercați să faceți chestii de genul acesta, că nu 
este corect. Mulțumesc!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc!  
Dacă nu mai sunt intervenții, intrăm în procedură de vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 

“împotrivă”. “Abţineri”? Nu sunt “abţineri”. Voturi “pentru”? Cu 20 de voturi “pentru”, proiectul a 
fost adoptat.  

Punctul 2, de pe ordinea de zi suplimentară, a fost retras. 
Punctul trei de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre numărul 47 din 27.02.2023 privind 

aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-economici aferenți pentru 
reabilitarea termică a unui număr de 50 blocuri de locuinţe din Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti. 

Doamna viceprimar, vă rog! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Pentru executiv, aș vrea să îi rog să ne spună pe ce locuri, 

în lista de prioritate, sunt blocurile supuse astăzi, la vot.  
Dl Iulian Gheorghe, director Executiv Direcția Generală Investiții Publice: Sunt pe diverse 

locuri în listă. Nu sunt primele 50 din listă, dar sunt din cele 104 votate în ședința comitetului de 
situații de urgență.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bun! Da sunt pe poziția 1.197, 1.210, 1.223, 1.100…, 
acesta de la 1.100 nici nu are dosarul actualizat, 990, 1.154. Nu cred că este în regulă să facem așa 
ceva. M-am uitat pe listă în ianuarie. Avem până la poziția 215 mențiunea de documentație                 
tehnico-economică întocmită, ceea ce este foarte bine. Dacă vă uitați puțin peste proiectele de hotărâre 
adoptate anul trecut cu privire la participarea în PNRR sau aprobarea de credite pentru reabilitarea de 
blocuri, o să vedeți și o să aveți surpriza că blocurile sunt luate în ordine, după lista de pe site.                 
Deci, există o oarecare trasabilitate și predictibilitate, în momentul acesta, dacă decidem să aprobăm 
adoptarea acestor documentații tehnico-economice pentru blocuri care se află la poziția 1.100. Mi se 
pare că aducem un prejudiciu tuturor oamenilor de bună credință care au depus dosarul pentru 
reabilitare și așteaptă liniștiți să le vină rândul. 

Dl Lucian Dubălaru: Dacă mai sunt alte intervenții? Vă rog, domnule Eduard Simion! 
Dl Paul Eduard Simion: Mulțumesc frumos, domnule președinte! Apreciez deschiderea 

dumneavoastră. Am mai multe întrebări pentru executiv, chiar îmi pare rău că domnul director general 
a avut o problemă și a trebuit să plece.  

1. Câte acte adiționale au fost semnate, începând cu data de 01.11.2020 conform                 
acordului-cadru pentru reabilitare termică, de către Direcția de Investiții?  

2. Dacă toate dosarele sunt actualizate conform legii din cele 50 de blocuri de locuințe pentru 
care ni se propune aprobarea acestei documentații tehnico-economice prin acest proiect de 
hotărâre?  

3. În momentul de față, câte blocuri se află în faza de execuție a reabilitării termice? 
Mulțumesc frumos! 

 Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnul director! 
 Dl Iulian Gheorghe: La prima întrebare vă referiți la acte adiționale, la contracte 

subsecvente?  
Dl Paul Eduard Simion: Contracte subsecvente, da! 
Dl Iulian Gheorghe: După ce dată ați spus? După noiembrie?  
Dl Paul Eduard Simion: Câte acte subsecvente la acordul-cadrul de reabilitare termică au fost 

semnate începând cu data de 01.11.2020 până în prezent?  
Dl Iulian Gheorghe: Păi, au fost mai multe pentru că sunt mai multe loturi, dar au intrat, 

efectiv, în execuție 24 de blocuri care sunt în faza finală a execuției. Asta răspunde și la a-2-a 
întrebare, iar la cea de a-3-a întrebare, proiectele nu sunt actualizate, sunt proiecte noi decise, după 
cum v-am spus, în urma deciziei comitetului de situații de urgență. Nu erau proiecte care aveau 
documentații și pentru care au fost actualizate proiectele. Au fost întocmite proiecte noi.  

Dl Paul Eduard Simion: Păi, domnul director, ok, am înțeles că în trei ani de zile aproape s-au 
reabilitat 24 de blocuri, o performanță nemărginită a Bucureștiului. Bravo, felicitări, foarte multe 
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blocuri, nemaipomenit, dar din punct de vedere legal, putem introduce într-un proiect de hotărâre și noi 
să votăm niște indicatori tehnico-economici pentru niște blocuri care nu au dosarul făcut conform legii, 
nu l-au actualizat conform legii.  

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, doamna viceprimar! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Haideți să începem o scurtă istorie pentru că, cred că în doi 

ani m-ați cunoscut și nu vreau să ascund lucruri. Am avut un comitet pentru situații de urgență.                 
La nivelul sectorului 6, există, într-adevăr, mai multe asociații care s-au plâns de starea de degradare a 
fațadelor și de nevoia ca acestea să fie reparate, motiv pentru care domnul primar a considerat de 
cuviință să se organizeze acest Comitet Local pentru situații de urgență și să trecem, să aprobe o listă 
de 106 blocuri care ar beneficia sau ar avea nevoie de lucrări la fațadă. După cum știm toți, fațadele 
sunt parte comună a asociației de proprietari. De asemenea, toți știm că starea de degradare a fațadei 
nu reprezintă un criteriu pentru lista de priorități pentru programul multianual de reabilitare.                 
Există, conform legii și conform hotărârilor de Consiliu Local, doar trei criterii care se pot aplica 
numărul de apartamente, eficiența energetică și anul construcției blocului, cred.  

Din punctul nostru de vedere nu se justifică adăugarea unui astfel de criteriu și v-am spus de ce, 
este vorba de predictibilitate și de trasabilitate. Pe de altă parte, tot legea spune că la momentul la care 
indicatorii tehnico-economici sunt aduși în fața Consiliului Local, ei trebuie să prezinte o dată 
însușirea lor de către coordonatorul local, în cazul nostru primarul și bănuiesc că inițierea proiectului 
reprezintă însușirea, dar și acordul scris al asociației de proprietari care este de acord cu costurile şi eu 
aici aș avea o întrebare pentru executiv, dacă acest acord există? Deci, ca să vă răspund domnul 
Simion, noi, grupul U.S.R., nu considerăm că acest criteriu, oricât de relevant ar fi în practică, poate fi 
aplicat ținând cont de cadrul legal pe care îl avem astăzi.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Vă rog, domnul director! 
Dl Iulian Gheorghe: O completare aș vrea să fac și eu. Acum, noi nu stabilim ordine sau 

criterii de intrare în execuție a acestor blocuri, noi pur și simplu aprobăm sau consiliul aprobă niște 
indicatori economici raportaţi la lucrările tehnice care se fac, nu schimbăm ordinea de prioritizare,              
nu votăm criterii, adică, Direcția de Investiții nu a inițiat un proiect de hotărâre prin care se modifică 
ceva, în acest sens. Adică, vreau doar ca să fie această clarificare adusă și să țineți cont de ea.  

În urma deciziei comitetului, care ne este opozabilă și nouă, noi am început aceste proiecte.            
Pe măsură ce le avem gata, le aducem în fața consiliului să își exprime votul într-un sens sau altul. 
Mulțumesc frumos!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Domnul viceprimar, vă rog! 
Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Dacă îmi puteți spune vă rog, care este suma totală a acestui 

proiect și care este valoarea pe metru pătrat, media?  
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnule director! 
Dl Iulian Gheorghe: Ideea este în felul următor, vorbim de sume de indicatori, dar aș vrea să 

vă aduc la cunoștință că noi avem o licitație terminată și dacă ar fi să vorbim de costuri sau de 
implicații bugetare, ar trebui să ne raportăm la ofertele suprapuse pe contractele încheiate, pe acordul 
cadru, care sunt undeva la jumătate față de acești indicatori. Acești indicatori sunt undeva în zona pe 
care o acoperă PNRR-ul și de aici toți proiectanți, dacă vreți, intrăm pe niște discuții tehnice, de aici 
toți proiectanții se duc în zona aceasta cu maximul acoperitor, dar având în vedere că licitația a fost cu 
ceva timp în urmă, sumele ar fi undeva pe la jumătate. Dacă vreți pe metru pătrat să facem o medie. 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! 
Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Nu, nu m-ați lămurit! 
Dl Iulian Gheorghe: Încă o dată, cu ce anume?  
Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Suma totală? 
Dl Iulian Gheorghe: Suma totală a acestor indicatori? Nu are nicio relevanță suma totală a 

unor indicatori. 
Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Păi, tocmai o votăm astăzi, cum nu are relevanță?  
Dl Iulian Gheorghe: Nu, nu votăm individual niște indicatori tehnico-economici, dacă vreți, 

să-i adunăm. Am pus și un tabel centralizator, care de asta nici nu se pune în mod normal de către 
departamentul tehnic, dar, încă o dată, cu precizarea că îl aveți acolo, totalul indicatorilor este undeva 
la 250 de milioane și v-am zis, este o valoare dată de proiectant la momentul acesta pe calcule care se 
dau acum în ghidul de PNRR.  
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Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Deci, 250 de milioane de lei.  
Dl Iulian Gheorghe: Exact!  
Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Banii sunt prevăzuți în buget, în acest moment? 
Dl Iulian Gheorghe: Nu vorbim despre bugetare aici. Dacă vreți, vă spun ce avem prevăzut în 

buget. Bănuiesc că dumneavoastră, ca și consilier, aveți mai la îndemână decât mine și ați contribuit 
mai mult la alocarea…, vă spun imediat cât avem pe buget. 

 Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Deci, 207 milioane avem prevăzut în buget pentru anul 
acesta, cu tot cu PNRR, iar suma totală pentru acest proiect este de 250 de milioane, practic mai mare 
decât suma totală prevăzută pentru întreg programul de reabilitare de anul acesta. Corect?  

Dl Iulian Gheorghe: Păi, v-am spus, dacă am vrea să executăm aceste blocuri, ar trebui să 
cerem constructorilor oferta conform acordului cadru încheiat și ar fi undeva mult mai mică de 250 și 
chiar și mai mică de 217, dar încă o dată, nu stabilim în cadrul acestei hotărâri o execuție.  

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnul consilier Alin Copaci și imediat domnul Petcu! 
Dl Sorin Petcu: Vă rog eu, uit întrebarea, sunt mai în vârstă. Eu nu mai înțeleg nimic, să nu vă 

supărați pe mine. Mi se pare chiar hilar. Viceprimarii, știu că sunt în executiv, o întrebare: domne’, 
Direcția de Investiții este ceva aparte, nu știți, ca viceprimar? Nu vă supărați, care sunteți în executiv, 
ce se întâmplă cu investițiile? Dumneavoastră ați făcut bugetul, dumneavoastră bănuiesc că faceți cu 
cei de la Investiții, nu? Păi mi se pare acum…., noi cei din opoziție atunci ce să mai facem?  

Dl Lucian Dubălaru: Să nu intrăm în dialog, vă rog!  
Dl Sorin Petcu: Păi aveți dreptate? Stați să pun întrebarea, întrebarea era simplă, dacă mă 

lăsați? Direcția de Investiții este ceva aparte? Din ce văd de la domnul Gâdiuță acum. 
Dl Lucian Dubălaru: Am înțeles întrebarea! 
Dl Sorin Petcu: Mulțumesc mult!  
Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Este un proiect care a venit pe ordinea de zi suplimentară,            

nu a trecut pe la comisia de buget și este normal, având o astfel de evaluare, să existe o minimă 
dezbatere în legătură cu el. 

Dl Paul Eduard Simion: Nici domnul Ciucu nu s-a sfătuit cu dumneavoastră în coaliție ca să 
vedeți cum . 

 Dl Lucian Dubălaru: Apropo de respectul pe care mi-l solicitați mai devreme, fac apel la 
același respect și să avem..., vă rog, domnul Eduard Simion, haideți să nu intrăm în dialog.                 
Mi-ați solicitat respectul mai devreme și acum…, vă rog! Mulțumesc! 

Dl Paul Eduard Simion: Corect! Domnule președinte, acum pot să iau cuvântul? 
Dl Lucian Dubălaru: Nu. Domnul Alin Copaci, vă rog! 
Dl Constantin Alin Copaci: O simplă remarcă. Știu că la baza fundamentării sau una din 

ideile acestui proiect este că sunt cumva la stradă unde există trafic și există un risc asupra cetățenilor 
şi aș vrea să ne spună domnul director puţin despre acest aspect. Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnule director! 
Dl Iulian Gheorghe: Da, într-adevăr, acesta a fost și motivul care a condus la decizia 

Comitetului de Situații de Urgență, faptul că aceste blocuri sunt blocuri construite sau care sunt în 
proximitatea trotuarului și care au elemente de fațadă în pericol să cadă și mai mult decât faptul că sunt 
în preajma trotuarelor, multe dintre ele au spații comerciale, la parter și există acolo un trafic pietonal 
intens. 

 Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Domnul Paul Eduard Simion, vă rog! 
 Dl Paul Eduard Simion: Este și o mare vizibilitate, unde este un vad bun în care sunt mulți 

cetățeni și obții multe voturi. Da, știm polologhia aceasta şi propaganda aceasta care este frumoasă din 
partea P.N.L.-ului… 

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog frumos să ne respectăm și să nu intrăm în politică! 
Dl Paul Eduard Simion: Pe mine mă miră un lucru, inițiatorul acestui proiect este primarul 

Sectorului 6, demisionar Ciprian Ciucu. 
Dl Lucian Dubălaru: Domnule Eduard Simion, vă rog!  
Dl Paul Eduard Simion: Mă mir cum de nu s-a sfătuit cu colegii din U.S.R. să se voteze acest 

proiect. 
Dl Lucian Dubălaru: Haideți, vă rog să ne referim la proiectele de pe ordinea de zi. 
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D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Domnul Petcu, domnul Simion, ce vreau să fie foarte clar 
pentru toată lumea este că orice departament din aparatul primăriei și orice subordonată este deschisă 
tuturor consilierilor locali. Nu cred că au existat întrebări venite din partea grupului P.S.D. la care să 
nu fi primit răspuns. Deci, nu este o chestiune de cine și cum face majorități, este o chestiune de bun 
simț ca aparatul să vă răspundă la întrebări. Domnule Simion, suntem amândoi, și eu și domnul 
viceprimar, membri în Comitetul pentru Situații de Urgență, știm de situația aceasta, am documentat-o, 
ne-am exprimat și public opinia noastră vis-a-vis de acest proiect. Repet, este un exercițiu de 
democrație acesta care se întâmplă, nu trebuie să fim de acord tot timpul cu orice, este normal să existe 
opinii contrare pe anumite subiecte. 

Dl Paul Eduard Simion: Domnul primar se prevalează de acea ședință, ca să bage nişte 
blocuri, aceasta este ideea, nu ascundem așa, că știm….. 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Domnul primar a inițiat un proiect cu care a venit în fața 
consiliului local și consiliul local deliberează. 

Dl Lucian Dubălaru: Mie mi se pare ireal, știu că este un subiect politic foarte dezbătut,              
știu că vinde foarte bine de la acest acord-cadru de 1.258 de blocuri pe care știam sigur că nu le vom 
face nici în 10 ani. De la ce este bine și ce nu este bine, că este la stradă sau nu…,  

Dl Paul Eduard Simion: Cel mai mare acord-cadru din România. 
Dl Lucian Dubălaru: Lăsați-mă, vă rog, să-mi termin și eu ideea. Mulțumesc frumos! Mie mi 

se pare ireal că discutăm doar de cifre, doar de oportunități, doar de niște chestii și nu ne ducem către 
cetățenii sectorului 6 și către siguranța lor, de ceea ce se întâmplă în jurul nostru, apropo de 
cutremurele din Turcia ș.a.m.d.. Discutăm, de fapt, că este o chestie politică, că discutăm de cu totul 
altceva și nu de siguranță. După cum au remarcat colegii noștri și au subliniat și cei din executiv, 
Comitetul Local de Situații de Urgență se ocupă de siguranța cetățenilor acestui sector. Reabilitarea nu 
este consolidare, dar faptul că există elemente de fațadă care pot cădea oricând peste un copil, peste un 
bătrân, care merge la magazinul din proximitate, nu cred că face referire la o chestie politică, cine vrea 
să puncteze sau nu aici, în acest consiliu. 

Dl Paul Eduard Simion: Și aici, în Consiliul Local Sector 6, au fost proiecte de reparații 
fațade, au fost proiecte, nu, doamna viceprimar, nu am avut? Aici discutăm despre reabilitare termică 
și o să vedem exact la vot cine ține cu cetățenii sectorului 6. 

 Dl Lucian Dubălaru: Haideți să mergem mai departe. Să lăsăm politica la o parte și să trecem 
la vot. Vă rog, intrăm în procedură de vot.  

Suntem 21 de consilieri prezenți.  
Domnul Florescu a venit în sala de consiliu.  
Voturin “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abţineri”? 6 “abţineri” (dl Desculțescu,             

dl Gâdiuță, d-na Ștefan, dl Ungureanu, dl Volintiru, dl Zainea). Voturi “pentru”? Cu 15 voturi 
“pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Dl Paul Eduard Simion: Grupul P.S.D. voteză pentru!  
Dl Lucian Dubălaru: Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 46 din 

24.02.2023 pentru modificarea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Local Sector 6 nr. 34/2021 
privind nominalizarea reprezentanților Consiliului Local Sector 6 în consiliile de administrație ale 
unităților de învățământ preuniversitar de stat din Sectorul 6 al Municipiului București, nominalizarea 
reprezentanților Consiliului Local Sector 6 în consiliile de administrație ale unităților de învățământ 
profesional și tehnic din Sectorul 6 al Municipiului București, nominalizarea reprezentanților 
Consiliului Local Sector 6 în consiliile de administrație ale unităților de învățământ particular și 
confesional din Sectorul 6 al Municipiului București, precum și în consiliul de administrație al Casei 
Corpului Didactic a Municipiului București. 

Vă rog, propunerile! Domnul viceprimar, vă rog! 
Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Vă mulțumesc!  
Pentru Școala numărul 206 propunerea este de înlocuire a domnului Marius Ungureanu cu 

subsemnatul.  
Pentru Grădinița numărul 210 este propunerea de înlocuire a subsemnatului cu domnul Marius 

Ungureanu. 
Pentru Școala Gimnazială Ion Dumitriu propunerea este de înlocuire a doamnei Geanina 

Cocheș cu Ștefan Mihaela Ana Maria. Mulțumesc! 
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La fiecare dintre unități se înlocuiește un reprezentant al consiliului local cu un alt reprezentant 
al consiliului local. Despre aceasta este vorba. 

Dl Lucian Dubălaru: Dar ați făcut referire la un nume și nu știm cine este. Nu știu cine este. 
Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Este un reprezentant al consiliului, este un reprezentant al 

consiliului local votat anterior, care în ședința de astăzi este înlocuit.  
Dl Paul Eduard Simion: Eu am o întrebare către Secretarul General să ne spună dacă este 

legal sau nu această propunere? Este simplu. Adică, există posibilitatea aceasta să fie numit o altă 
persoană.  

Dl Demirel Spiridon: Nu știu despre ce vorbiți! 
Dl Lucian Dubălaru: Domnule secretar general, vă rog să ne lămuriți sau dacă cineva…, am o 

rugăminte către executiv, domnii de la Juridic, vă rog, dacă ne puteți lămuri cu aceste solicitări. 
Doamna director, vă rog, ne puteți lămuri de la juridic în legătură cu aceste nominalizări, dar și aceste 
modificări, dacă totul este ok, vă rog! 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Domnule președinte, căutați hotărârea de Consiliu Local de 
data trecută și o să vedeți că la “Ion Dumitriu” am votat ca reprezentanți ai Consiliului Local, pe 
domnul Ștefan Bondrea și pe doamna Geanina Cocheș. Există o hotărâre de consiliu, ce vrem să facem 
acum este să o modificăm pe doamna Cocheș cu subsemnata, dacă vreți. 

 Domnule consilier, dacă a fost greșită, o corectăm azi. Da, că o s-o schimbăm pe doamna 
Cocheș cu mine și nu mai există dezbateri. Este și domnul Bondrea și doamna. 

 Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, ca să nu facem discuții!  
5 minute pauză pentru secretariatul tehnic, ca să lămurim acest aspect!  
Dl Emanuel Iacob, consilier local: Vă rog, domnule președinte, legea educației este foarte 

clară! 
Dl Lucian Dubălaru: Secretariatul tehnic vă rog să procedați la buletinele de vot, s-a verificat 

și da, propunerile s-au verificat, propunerile sunt corecte! Faceți, vă rog, buletine de vot! 
PAUZĂ 
Dl Lucian Dubălaru: Domnule secretar general, doamnelor și domnilor consilieri locali, să 

facem repede o prezență, să ne asigurăm că avem cvorum.  
Dl Demirel Spiridon: Am să vă rog să păstrăm aceeași comisie de numărare și validare ca la 

proiectul precedent, la care, de fapt, am modificat comisia de validare, ca să meargă mai repede.  
Vă rog, domnule președinte, urna să fie în sala mică! 
Domnul secretar face prezența și se înmânează buletinele de vot! 
Comisia de validare se retrage pentru numărarea voturilor exprimate. 
Dl Lucian Dubălaru: Haideți să reluăm, vă rog! Avem procesul verbal conform votului 

exprimat de către dumneavoastră. Avem din 21 de voturi valabil exprimate, 16 voturi Gâdiuță 
Alexandru Valeriu, 16 voturi Ungureanu Marius Ionel și 15 voturi Ștefan Mihaela Ana Maria. 

Supun la vot proiectul în integralitatea lui. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. 
“Abţineri”? Nu sunt “abţineri”. Voturi “pentru”? Cu 19 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat             
(dl Petcu și dl Simion E. au ieșit din sală).  

Trecem la ultimul punct de pe ordinea de zi: Întrebări și interpelări! 
Vă rog, domnule Ciontu!  
Dl Gheorghe Ciontu: Domnule președinte, aș vrea să mi se transmită în scris, temeiul legal 

care se aplică astăzi în Regulamentul de publicitate în Sectorul 6.  Vreau, în mod deosebit, Hotărârea 
de Consiliu Local și Regulamentul în vigoare care stă la baza acestei activități Regulamentul care a 
fost supus astăzi, care trebuia să fie, de două ori a fost scos de pe ordinea de zi. Totuși, se face 
publicitate în sectorul 6, într-o veselie. Vreau să știu în ce bază? Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu mai sunt 
alte intervenții, declar ședința închisă. Vă doresc o seară minunată și încă o dată La mulți ani, 
doamnelor!  

 
         Preşedinte de ședință,                                                                     Secretar general Sector 6, 
               Lucian Dubălaru                                                                                    Demirel Spiridon 


